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YEREL SEÇiM YEREL SEÇiM 
MARATONU BAŞLADIMARATONU BAŞLADI

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan, partisinin 
TBMM Grup toplantısında İBB yönetimine yönelik sözleri, ardından da Ekrem 
İmamoğlu’nun Erdoğan’a cevabı İstanbul maratonunun başladığını gösterdi. 

n Yaptığı konuşmada, dört ay sonra yapılacak 31 
Mart seçimleriyle ilgili hazırlıkları kendi öncelikleri 
ve programlarına göre yürüteceklerini söyledi.

ERDOĞAN: KUKLALARLA, 
KUKLACILARLA İŞİMİZ YOK

Erdoğan, "Rakiplerimizin karşımızdakiler 
değil, asıl onları kontrol edenler olduğunu asla 
aklımızdan çıkarmayacağız. Bakın bugün bir başlık 
atıyorum 'Yeniden İstanbul.' Her zaman söylediğim 
gibi bizim kuklalarla ve kuklacılarla işimiz yok. Biz 
kuklacıyı da parmağında oynatan üst akılla müca-
dele ediyoruz. Şimdiye kadar bu konuda en ufak bir 
zafiyet göstermedik. Başkaları ne yaparsa yapsın 
biz ev ödevlerimizi en titiz, en düzgün şekilde yap-
maya çalıştık. Emanetini taşıdığımız aziz milleti-
mize karşı sorumluluklarımızın hakkını vermeye 
devam ettik" dedi.

İMAMOĞLU: BİZİ İZLEMEYE 
DEVAM ETSİNLER

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ise Zafer Toprak Kütüphanesi ve Cumhu-
riyet Tarihi Araştırma Merkezi’nin tanıtım toplan-
tısı sonrasında gazetecilerin sorularını yanıtladı. 
Ekrem İmamoğlu soru üzerine yaptığı açıklamada 

Cumhurbaşkanı Erdoğan’a cevap verdi.  İma-
moğlu,  “5 yıl geriden geliyor. O ‘yeniden 

İstanbul', İstanbul’un yenilenmesi, 
güçlenmesi, iyileşmesi, güzelleşmesi' 
başlığı 2019'un 31 Mart'ında atıldı. O 

yolculuk devam ediyor. Bizi izleme-
ye devam etsinler” şeklinde iddialı 

konuştu. 
KENT YAŞAM

 HABER MERKEZİ
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İMAMOĞLU: 
5 YIL GERİDEN 

GELİYOR

Kimsesizlerin kimsesi
Küçükçekmece Belediyesi

Cumhuriyet’ten miras; 

n Küçükçekmece 
Belediyesi, Cumhuri-

yetin ‘kimsesizlerin 
kimsesi’ anlayışıyla 

projelerine devam 
ediyor. Kenti gündüz 
bakımevleri, kreşler 

ve sosyal belediyecili-
ğin örneklerinin ser-

gilendiği merkezlerle 
donatan belediye, bu 
merkezlerin sayısını 

artırmayı sürdürüyor.
n 12’DE

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım, tamamlandığında 
2 bin 400 kişinin yeni yaşam alanı 
olacağı Hekimbaşı Kentsel Dönü-
şüm Proje alanında Ümraniye için 
hazırladıkları yeni kentsel dönüşüm 
alanlarını açıkladı. n 2’DE 

un başladığını gösterdi. ş ğ g DEVAM ET
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ĞLU: 
RİDEN 
OR

ERDOĞAN: 
YENİDEN 

İSTANBUL 

Ümraniye Belediye Başkanı

Ümraniye yeni Ümraniye yeni 
yaşam alanlarıyla yaşam alanlarıyla 

geleceğe geleceğe 
umutla umutla 

bakıyorbakıyor
Yeminli Mali Müşavir ve Bağımsız Denetçi Abdulhadi 
Akmugan, 2024 yerel seçimleri yolunda Esenyurt Be-
lediye başkanlığı için aday adaylığını ilan etti.  n 4’TE

‘Görev adamı’ ‘Görev adamı’ 
AKMUGAN, AKMUGAN, 

ESENYURT İÇİN ESENYURT İÇİN 
YOLA ÇIKTIYOLA ÇIKTI

Abdulhadi 
Akmugan’nın 
adaylık başvuru 
dosyasını ilçe 
sekreteri ve PM 
üyesi Av. Ertan 
Akbaba teslim 
aldı.

İnan Güney, özlenen 
Beyoğlu için yola çıktı

İBB CHP Meclis Üyesi İnan Güney, Beyoğlu Belediye 
Başkanlığı için aday adayı olduğunu açıkladı.n 5’TE

İBB için ilk hamle Külünk’ten

“YENİDEN
İSTANBUL”

“Siyaset gurusu” tanımlama-
sının en çok yakıştığı isimlerin 
belki de başında gelen Metin 
Külünk, AK Parti İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Aday Adayı olduğunu açıkladı. 
31 Mart 2024’te yapılacak 
yerel seçimlere kısa bir 
süre kala AK Parti’nin 
İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi (İBB) için 
adayı merak konusu. 
2019’da CHP’ye 
kaptırılan İBB, 
2024’te en 
kritik oylama 
olacak.

u” tanımlama-
tığı isimlerin 
elen Metin
İstanbul 
ye Başkanı

unu açıkladı. 
apılacak 
a bir 

’nin
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SAYFA 6’DA

CELALİ AİLESİ’NDENCELALİ AİLESİ’NDEN
İSTANBUL SEÇİMLERİ İSTANBUL SEÇİMLERİ 
İÇİN ÇAĞRIİÇİN ÇAĞRI

Celali Eğitim Kültür ve Dayanışma 
Vakfı Başkanı Cafer Kılıç 31 Mart 2024’te 
yapılacak yerel seçimler öncesinde siyasi 
partilere çağrıda bulundu.  Kılıç “Aday-
lar, halkın karşısına kentlerin güçlendi-
rilmesine yönelik projelerini yarıştırıla-
rak çıkmalıdırlar.” dedi. n 11’DE

CHP Beyoğlu Belediye Başkan Aday Adayı Orhan Alkan; 

BEYOĞLU’NDA BEYOĞLU’NDA 
HER ŞEY ÇOK HER ŞEY ÇOK 
GÜZEL OLACAK GÜZEL OLACAK 

SAYFA 8’DE

‘ZEYTİNBURNU’NA ‘ZEYTİNBURNU’NA 
BİR MİMAR GEREK’BİR MİMAR GEREK’

İBB ve Zeytinburnu Belediyesi CHP Meclis Üyesi 
Mimar Süleyman Uluocak belediye başkan 

aday adaylığını ilan etti;

Mustafa Akın Özerdem; 
ŞİŞLİ’Yİ TOPLUMCU 

ANLAYIŞLA 
YÖNETMEYE 

HAZIRIMSAYFA 10’DA

SAYFA 10’DA

Halkın Başkanı Sarıyer Halkın Başkanı Sarıyer 
için bir kez daha aday adayıiçin bir kez daha aday adayı

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, 2024 
yerel seçimleri için aday adaylığı başvurusunda 
bulundu. CHP Sarıyer İlçe Başkanlığı önünde top-
lanan binlerce kişi ile kucaklaşan Başkan Genç 
“Halkın Başkanı” sloganıyla karşılandı.n 7’DE

Kızılırmak: 
“100 yıllık 

Bakırköylüyüm, 
hizmet etmek 

istiyorum”

Hançerli, Avcılar’da 
ustalık dönemi için hazır

SAYFA 4’TE

Toprak: Toprak: 
Esenyurt’ta Esenyurt’ta 

merkezle merkezle 
eşgüdüme eşgüdüme 
ihtiyaç varihtiyaç var

SAYFA 8’DE

Muammer Keskin Şişli için 
bir kez daha 'varım' dedi

SAYFA 5’TE

SAYFA 3’TE

İBB ve 
iştiraklerinin 

2024 
BÜTÇESİ 
açıklandı
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Ümraniye yeni yaşam alanlarıyla 

geleceğe geleceğe 
umutla umutla 
bakıyorbakıyor

Ümraniye Beledi-
ye Başkanı İsmet 
Yıldırım, tamam-
landığında 2 bin 

400 kişinin yeni ya-
şam alanı olacağı 

Hekimbaşı Kentsel 
Dönüşüm Proje 

alanında Ümraniye 
için hazırladıkları 

yeni kentsel dö-
nüşüm alanlarını 

açıkladı.

Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım, 
“Ümraniye’de planlanan, 
devam eden ve tamamlanan 
deprem odaklı kentsel dö-
nüşüm projeleri hakkında 
detaylı bilgi verdi. Kentsel 
dönüşüm bilgilendirme ça-
lışmalarından da bahseden 
Başkan Yıldırım, “Vatan-
daşlar için proje başına 
maliyeti yaklaşık 100 bin 
TL’lik danışmanlık hizmeti-
ni ücretsiz olarak 6 bin 534 
bina için verdik. Bu vesiley-
le 653 milyon 400 bin lira 

ücretsiz hizmet sağladık. 
Ayrıca dönüşüm sürecinde 
18 ay süreyle kişi başına 3 
bin 500 TL kira desteği yapı-
yoruz. Bugüne kadar toplam 
74 milyon 774 bin 410 TL 
destek verdik. Kiracılara ise 
tek seferde 7 bin TL taşınma 
desteği veriyoruz. Vergi, 
harç ve KDV muafiyetleri 
sağlıyoruz” dedi.

Şantiye gezisinin sonun-
da Başkan İsmet Yıldırım, 
inşaatın çalışanlarına teşek-
kür ederek, tatlı ikram etti. 

100 BİN TL’LİK DANIŞMANLIK 
HİZMETİ ÜCRETSİZ VERİLİYOR
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nde 
a 3 
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Ümraniye Belediye-
si tarafından Hekim-
başı Mahallesi’nde 
başlatılan kentsel 
dönüşüm projesinde 
binalar yükselmeye 
başladı. Başkan İsmet 
Yıldırım, 597 konut, 
28 dükkân ve yaklaşık 
68 derslik kapasiteli 
lisenin bulunduğu 
projeyi basın mensup-
larına tanıttı.

YILDIRIM: GÜVEN VE 
MODERNİTE HERKESİN 
HAKKI

Yeni yapılacak 
projelerle Ümraniye’de 
2 bin 32 yeni bağımsız 
birim yapılacak. Bu 
projeler sayesinde 8 
bin 128 kişi güvenli 
ve modern evlerine 
kavuşacak. Başkan 
Yıldırım, yeni yapı-
lacak projeler için 
“Ümraniye’ye kazan-
dırdığımız modern ya-
şam alanlarının hayırlı 
olmasını diliyorum. 
Güvenli ve modern 

yaşam alanlarında ya-
şamak herkesin hakkı” 
dedi.

TEK TEK AÇIKLANDI
• Topağacı Mahalle-

si 1. Etap Projesi (1.017 
Bağımsız Birim)

• Topağacı Mahal-
lesi 2. Etap Projesi (281 
Bağımsız Birim)

• İstiklal Mahallesi 
Sondurak Dönüşüm, 
Katlı Otopark ve Mey-
dan Düzenleme Projesi 
(210 Bağımsız Birim)

• İnkilap Mahallesi 
1. Etap Projesi (121 
Bağımsız Birim)

• Dumlupınar 
Mahallesi Dönüşüm 
Projesi (285 Bağımsız 
Birim)

• Kazım Karabekir 
Mahallesi Dönüşüm 
Projesi (118 Bağımsız 
Birim)

HEKİMBAŞI’NDA YENİ 
BİR YAŞAM ALANI

Yeni bir yaşam ala-
nının yükseldiği He-
kimbaşı Mahallesi’nde 

40 bin 271 metrekare 
alanda 2 bin 500 ki-
şinin yaşayacağı 597 
konut, 28 dükkân, ka-
palı otoparklar, 3 ayrı 
bölgede park ve yeşil 
alan, koşu parkurları, 
spor ve çocuk oyun 
alanları, yaklaşık 68 
derslik kapasiteli lise 
bulunuyor.

Basın mensuplarıy-
la birlikte şantiyeyi ge-
zen Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldı-
rım, “Ümraniye’yi, 
Türkiye Yüzyılı’na 
yakışır bir ilçeye dönüş-
türeceğiz” diyerek yeni 
projelerin de müjdesini 
paylaştı. Yeni yapılacak 
projelerle 2 bin 32 yeni 
bağımsız birim ile 8 
bin 128 kişi güvenli ve 
modern evlerine kavu-
şacak. Ayrıca yapılan 
kentsel dönüşüm atağı 
sayesinde Ümraniye’de 
sadece 300 adet riskli 
bina kaldı.

Serhan Horuz
KENT YAŞAM
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Üç katlı binalardan oluşan, 
yeşillikler içinde bir yerleşim 
alanı olan ve içinde 134 dairenin 
bulunduğu 29 Mayıs Sitesi, sahte 
raporlar ve rezerv alan ilan edilip 
Diyanet’e bırakılıyor. 

2016 yılında İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi tarafından yeni bir 
imar planı yapılmasıyla başlayan 
proje, 2018 yılında mahkeme 
tarafından iptal edildi ancak 2022 
yılında site sakinlerinin bilgisi 
dışında karot testi yapılarak, 
lisanssız ve faaliyeti bakanlıkça 
durdurulmuş bir şirkete, riskli 
yapı raporu hazırlatıldı.

SAVCILIK BAKANLIĞIN İPTALİNE 
BAKMADAN KARAR VERDİ

Mağdurların şikayetleri son-

rasında savcılık, ‘kovuşturmaya 
yer olmadığı’na ilişkin karar verdi 
ancak savcılık bu kararı verirken 
bakanlığın riskli yapı raporu ve-
ren şirketin lisansını iptal ettiğini 
göz ardı ederek verdi.

SAHNE, ‘REZERV 
ALAN YASASI’NIN

Türkiye Diyanet Vakfı’nın 
talebi üzerine 29 Mayıs Sitesi’nin 
kurulu olduğu yerleşim alanı 10 
Ekim 2022 günü Çevre, Şehircilik 
ve İklim Bakanlığı tarafından 
‘rezerv yapı alanı’ olarak ilan 
edildi. Ancak bu karar da hukuka 
aykırı görülüyor çünkü 6306 Sayılı 
yasanın o günkü uygulamasında 
‘rezerv yapı alanları’nın, yerleşi-
me uygun boş bölge ve kamuya ait 

araziler olması gerektiği yazılı. 
Rezerv alan ilanı sonrası 29 

Mayıs Sitesi’nin mevcut imar 
planları artık hükmünü yitirdi-
ği için 28 Mart 2023’te, sıfırdan 
imar planı hazırlanıp askıya çıka-
rıldı. Planın açıklama raporunda 
burasının niye, hangi gerekçeyle 
rezerv alan ilan edildiğine dair de 
tek satır bilgi yer almıyor. Tür-
kiye Diyanet Vakfı da imar planı 
çıkar çıkmaz, 21 Temmuz 2023 
günü, inşaat şirketi ile sözleşme 
imzalandığını ve ‘rezerv alan’ 
uygulamasında gerekli görülen 
süreler içerisinde evlerin boşal-
tılıp yıkılmasını içeren tahliye 
kararını iletiyor. 

Serkan Horuz/KENT YAŞAM 

‘Rezerv Alan’ ilan edilip ‘Rezerv Alan’ ilan edilip 
Diyanet’e peşkeş mi çekildi?Diyanet’e peşkeş mi çekildi?

Üsküdar Çengelköy’de bulunan yeşillik içindeki 10 bloklu site, imar rantına 
kurban gitti. Sahte riskli yapı raporu alınan site son olarak Meclis’ten yeni 
geçen ‘Rezerv Alan Yasası’ ile Diyanet’e peşkeş çekildiği iddia ediliyor.

İSKİ ve İETT dahil, 
2024 yılı konsolide büt-
çelerinin 294 milyar lira 
olacağını aktaran İma-
moğlu, “İştirak şirketle-
rimizin 2024 yılı bütçesi 
ise, 222 milyar lira ola-
cak. Dolayısıyla toplam 
konsolide bütçemiz 516 
milyar liraya ulaşacak. 
2024 yılında, iştirakle-
rimiz dahil, yatırıma 
145 milyar lira ayırdık. 
Böylece Türkiye’de yerel 
yönetimler eliyle yapıla-
cak bütün yatırımların 
dörtte birini, tek başımı-
za İstanbul olarak yine 
biz yapacağız” bilgilerini 
paylaştı. 

İMAMOĞLU: İHALELER 
YÜKLENİCİ TARAFINDAN 
TEK TARAFLI FESİHLERE 
UĞRADI

Yatırımlarla güçlen-
dirdikleri İstanbul’a, 29 
farklı alanda tarihinde ilk 
olan hizmetler kazan-
dırdıklarını söyleyen ve 
bunları örneklendiren 
İmamoğlu, “Göreve geldi-
ğimiz 2019 Haziran’ından 
bu yana, ne kadar kur 
farkına maruz kaldık 
biliyor musunuz? Tam 
olarak 62 milyar lira! Yani 
2019 Haziran’ından bu 
yana, bugünkü kurlarla 
79 milyar lira toplam borç 
geri ödemesi yapmamıza 
karşın, kur artışından 
kaynaklı 62 milyar liralık 
ilave maliyete maruz 
kaldık. Yani neredeyse 
ödediğimiz borç tutarı ka-
dar bir kur maliyeti bindi 
sırtımıza. Üzülerek söylü-
yorum ki, ekonominin bu 
denli yanlış yönetilmesi 
sebebi ile uğradığımız bu 
kur zararı ile bugünkü 
kurla hesaplansa dahi, 
45 kilometre daha metro 
hattı yapılabilirdi. Bu, 
sırf kur artışının bize 
yüklediği maliyet. Bir 
de enflasyonun yarattığı 
fiyat artışından kaynak-
lanan ilave maliyetler var. 
Girdi maliyetlerimizde, 
işçilik maliyetlerimizde, 
yapım maliyetlerimizde 
nereden baksanız 4-5 
kat artış oldu. Ancak bu 
anormal seviyedeki kur ve 
fiyat artışlarına rağmen, 
akılcı ve basiretli finansal 
yönetim sergileyerek, 

İstanbul’un her yanında 
ciddi ve büyük yatırım-
lar ve açılışlar yapmaya 
devam ediyoruz. Üstelik 
bunu, görev süremiz 
esnasında merkezi hükü-
metin 2 ‘Tasfiye Karar-
namesi’ çıkararak kamu 
müteahhitlerine fesih 
hakkı vermesine rağmen 
başardık. İhalelerin yük-
leniciler tarafından tek 
taraflı iptal edilebildiği, 
makro ekonomik belir-
sizlikler sebebiyle onlarca 
ihalenin yaklaşık mali-
yet oluşturulamaması 
sebebiyle iptal edildiği bir 
dönemde başardık” dedi. 

40 YENİ KÜTÜPHANE
Göreve geldiklerinden 

bu yana İstanbul’da 40 
yeni kütüphaneyi hizmete 
açtıklarını belirten İma-
moğlu, “Kütüphanelerin 
içini kitaplarla doldurduk; 
gençlerimizi insanlığın 
bilgi birikimiyle buluş-
turduk. Kütüphaneleri 
açtığımızda, aslında her 
zaman söylediğim bir şey 
vardı. ‘Bazen bir kişinin 
hayatını değiştirirsiniz, o 
bir kişi, bütün dünyanın 
yaşamını bambaşka bir 
yere taşıyabilir.’ Çok özel 
bir hikaye; geçenlerde 
tesadüfen bir arkadaşım-
dan dinledim. Sancaktepe 
Sarıgazi'de açtığımız Yaşar 
Kemal Kütüphanesi’nde 
her gününü geçiren Mahir 
(Mahir Ali Taş) isimli 
çocuğumuz, 2023 LGS’de 
500 tam puan alarak, Ka-
bataş Erkek Lisesi'ne girdi. 
Dolayısıyla bir belediye 
yöneticisi için, bir kamu 
yöneticisi için bundan 
daha büyük gurur duyu-
lacak başka bir şey yok. O 
bakımdan çocuklarımızın 
hayatını değiştirmek, 
gençlerimiz veya insanla-
rımızın bu kaynaklardan 
yararlanmalarını sağ-
layarak, onları geleceğe 
hazırlamak; herhalde en 
büyük hedefimiz olsa ge-
rek. Biz bu projelerimizle 
sadece kamu hizmetlerine 
erişimde adaleti ve fırsat 
eşitliğini sağlamıyoruz, 
şehrimizin ve ülkemizin 
geleceğini şekillendirecek 
yeteneklerin de önünü 
açıyoruz” diye konuştu. 
KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

İBB ve iştiraklerinin 
2024 bütçesi açıklandı

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Saraçhane’deki tarihi Mec-İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Saraçhane’deki tarihi Mec-
lis Salonu’nda 2024 yılı bütçesi sunumunu gerçekleştirdi. lis Salonu’nda 2024 yılı bütçesi sunumunu gerçekleştirdi. 
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Uzun yıllardır siyasette 
önemli görevler üstlenen ve 
parti yönetiminin talimatı 
doğrultusunda birçok bölgede 
kendisine verilen tüm görevleri 
başarıyla yerine getiren Abdul-
hadi Akmugan, CHP’de ‘görev 
adamı’ sıfatını en iyi taşıyan 
isimlerden biri. Akmugan, 2019 
seçimlerinde de Esenyurt için 
talep açma aşamasındayken İBB 
Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun 
sana Başakşehir’de ihtiyaç var 
ve kendini Başakşehir’e hazırla” 
demesi üzerine daha önce de iki 
dönem meclis üyeliği yaptığı 
Başakşehir den aday olmuştu.

AKBABA: BİZ TALEBİ ALIR GENEL 
MERKEZİMİZE ULAŞTIRIRIZ

Akmugan 31 Mart 2024’te 
yapılacak yerel seçimler önce-
sinde Esenyurt Belediye Başkan 
aday adaylığı dosyasını CHP 
Esenyurt İlçe Başkanlığı’na 
teslim etti. Akmugan’ın adaylık 
başvuru dosyasını teslim alan 

ilçe sekreteri ve PM üyesi Av. 
Ertan Akbaba, “Abdulhadi baş-
kanımı çok iyi tanır ve bilirim, 
kendisi partimiz için tam bir 
görev adamıdır. Bu paralelde 
Esenyurt’tan belediye başan-
lığı için adaylık talebi açan 10 
arkadaşımızdan biridir. Biz ilçe 
yönetimi olarak tüm adayla-
rımızın başvurusunu alır ve 
genel merkezimize göndeririz. 
Kararı tabi ki PM- MYK verecek-
tir. Önemli olan Esenyurt’u ve 
İstanbul’u tekrardan almaktır. 
Bu kadar başvuruyu ve ilgiyi de 
göz önüne aldığımızda Esen-
yurtu ve İstanbul’u tekrardan ve 
meclisleriyle birlikte alacağımız-
dan yana hiçbir endişemiz yok.” 
dedi.  

AKMUGAN: ESENYURT’U HİÇBİR 
ZAMAN HAYATIMDAN ÇIKART-
MADIM

CHP Esenyurt ilçe başkan-
lığında gerçekleşen toplantıda 

konuşan Akmugan, “1980 yılın-
da Iğdır’dan İstanbul Esenyurt’a 
geldiğini çamurunu bildiğini 
ve 30 yıl boyuncu Esenyurt’un 
çeşitli noktalarında ikamet etti-
ğini söyledi. Şu an Esenkent’te 
oturuyorum, Esenyurt’u hiçbir 
zaman hayatımdan çıkartma-
dım. Partimin talimatı üzerine 
2009-2014-Başakşehir İlçe Mec-
lis Üyeliği, 2014-2019 İlçe ve İBB 
Meclis Üyesi ve Grup Başkan Ve-
killiği ile Plan Bütçe Ve Denetim 
Komisyonu Üyesi olarak aktif 
siyasette yer aldım. Esenyurt’ta 
Belediye Başkanlığına aday 
adaylığımı açıklayacakken, oy 
oranının düşük olması sebebiyle 
Ekrem İmamoğlu’nun talebi 
üzerine Başakşehir Belediye 
Başkan Adayı oldum. Şimdi ise 
evime dönmek istiyorum” dedi.

“DEMOKRASİ
YERELDEN BAŞLAR”

Parti Meclisi Üyesi Ertan 
Akbaba’ya aday adaylığı başvu-

rusunu teslim eden Abdulhadi 
Akmugan, “Yerel seçimler de 
genel seçimler kadar önemlidir 
belki bazı durumlarda daha 
önemli olduğunu söyleyebiliriz. 
Çünkü demokrasi yerelden baş-
lar. Yerelde işler yolunda olmaz-
sa genelde de olamaz. Bu yüzden 
özellikle İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’ni tekrar kazanmamız 
gerekiyor. İBB’yi tekrar kazan-
mak için de Esenyurt çok strate-
jik bir ilçe. Esenyurt’u kazanan 
İstanbul’u kazanır, İstanbul’u 
kazanan Türkiye’yi kazanır. 
Bu anlayışla İBB Başkanımız 
Ekrem İmamoğlu İstanbul’da 
ben de aday olmam durumum-
da Allah’ın izniyle Esenyurt’u 
kazanacağım. Şimdiden bütün 
aday adaylarımıza, adaylarımıza 
ve seçimler için canını dişine ta-
karak çalışacak tüm örgütümüze 
yürekten başarılar diliyor, teşek-
kürlerimi sunuyorum.” dedi.

Yeminli Mali Müşavir ve Bağımsız Denetçi Abdulhadi Akmugan, 2024 yerel se-
çimleri yolunda Esenyurt Belediye başkanlığı için aday adaylığını ilan etti. 

‘Görev adamı’ Akmugan, ‘Görev adamı’ Akmugan, 
Esenyurt için yola çıktıEsenyurt için yola çıktı

Avcılar’da 2019 yılında 
göreve gelmesiyle birlikte 
ilçeye önemli kazanımlar 
elde ettiren Belediye Başka-
nı Turan Hançerli, 2024’te 
ustalık dönemi için aday 
adaylığını CHP Avcılar İlçe 
Başkanlığı’nda açıkladı.

Avcılar Belediye Başkanı 
Turan Hançerli, 2024 yılı 
yerel seçimlerinde Avcılar Be-
lediye Başkanlığı için adaylık 
başvurusunu yapmak için 
CHP Avcılar İlçe Başkanlığı'na 
gitti. Kendisini destekle-
yen Avcılarlı vatandaşlar ile 
birlikte binaya gelen Han-
çerli, CHP Avcılar İlçe Baş-
kanı Erdal Nas ile görüşerek 
adaylık başvuru dosyasını 
verdi. Görüşme sonrası bir 
davet salonunda vatandaşlar 
ile buluşan Başkan Hançerli, 
yönetimi döneminde yapılan 
yatırım ve faaliyetleri anlattı. 
Vatandaşların Hançerli'ye 
ilgisi yoğun olurken, açıkla-
ma sonrası İlçe Başkanı Erdal 
Nas, Hançerli'ye aday adaylığı 
başvurusunun alındığı belge-
sini vererek fotoğraf çekildi.

HANÇERLİ: 20 BİN
KONUT YENİLENDİ

20 bin konutu yeniledik-
lerini ifade eden Hançer-
li, "Avcılar'ın en büyük üç 
meselesinden biri kentsel 
dönüşüm, dayanıklı, güvenli 
Avcılar'ı inşa etmek, ikin-
cisi belediyenin ekonomik 
problemleri, üçüncüsü de 
Yeşilkent ve Tahtakale ma-
hallelerinde imarın olmama-
sı olarak sayılıyordu. Bugün 
çok şükür karşınıza dimdik, 
yüzüm ak bir şekilde çıkıyo-
rum. Bu üç sorunun üçünü 
de çözdük. Avcılar'ı önümüz-
deki dönemde şahlandıraca-
ğız" dedi.

"BUGÜN KARŞINIZA YÜZÜM 
AK BİR ŞEKİLDE ÇIKIYORUM"

Başvuru sonrası açıklama 
yapan Avcılar Belediye Baş-
kanı Turan Hançerli, "Yakla-
şık 5 yıldır Avcılar'a hizmet 
ediyorum. Bu 5 yıllık süreç 
içerisinde neler yaşamadık 
ki. 2019'da seçilmemize mü-
teakip eylül ayında 5.8 Silivri 
depremi ile depremi tekrar 
hatırladık. Avcılar'da deprem 
1999 yılında yaşanmış ve Av-
cılar büyük hasar görmüştü. 
Avcılar'da yaşayanlar deprem 
korkusu ile fırsatı bulanlar 

taşınmış, olanak bulamayan-
lar da taşınmak için olanak 
ve koşul aramışlardı. 2019 
yılına geldiğimizde, seçildi-
ğimizde Avcılar'ın en büyük 
üç meselesinden biri kentsel 
dönüşüm, dayanıklı, güvenli 
Avcılar'ı inşa etmek, ikin-
cisi belediyenin ekonomik 
problemleri, üçüncüsü de Ye-
şilkent ve Tahtakale mahal-
lelerinde imarın olmaması 
olarak sayılıyordu. Bugün çok 
şükür karşınıza dimdik, yü-
züm ak bir şekilde çıkıyorum. 
Bu üç sorunun üçünü de 
çözdük. Çalışanlarına maaş 
ödeyememekten çalışma 
arkadaşlarına bir kuruş borcu 
olmayan, yatırım yapan bir 
belediye haline geldik. Bü-
yük bir gururla, heyecanla, 
coşkuyla ifade etmek isterim 
ki Tahtakale'de imar sorunu 
çözüldü. Ruhsat veriyorum. 
Yeni, dayanıklı ve güvenli 
binalar yapılıyor. Eskileri, 
tehlikelileri yıkılıyor. 40 yıllık 
neredeyse 120 bin nüfuslu 
Yeşilkent Mahallemizin imarı 
tamam" diye konuştu.

KENT YAŞAM 

Hançerli,Avcılar’da 
ustalık dönemi için hazır

İBB ve Adalar Belediyesi 
CHP Meclis üyesi Engin Çelik, 
Adalar Belediye Başkanlığı için 
aday adaylığını açıkladı.

Adalar Belediye Başkan-
lığı görevi için aday adaylı-
ğını açıklayan İBB ve Adalar 
Belediyesi CHP Meclis üyesi 
Engin Çelik, başvuru belgesini 
CHP Adalar İlçe Başkanlığı’na 
teslim etti.

ÇELİK: BİRLİKTE 
BAŞARACAĞIMIZA 
İNANIYORUM

Çelik, 'Partimizin kaliteli ve 
üstün belediyecilik anlayışını 
temsil ederek, Adalar'ın umut-

larını yarınlara taşıyacağız. 
Bu yolda bana olan güveninizi 
hissediyor, birlikte başaracağı-
mıza inanıyorum.' dedi.

ENGİN ÇELİK KİMDİR?
1979 Adalar doğumlu olan 

Çelik, Anadolu Üniversitesi 
İktisat Fakültesi mezunu-
dur. TC Ziraat Bankası A.Ş’de 
1998-2011 yılları arasında 
memuriyet görevinde bulun-
muş ve 2011 yılında yönetmen 
yardımcısı ünvanıyla istifa 
etmiştir. Ticaretle uğraşan 
Çelik, İBB Meclis üyesidir ve 
aynı zamanda Adalar Belediye 
Başkan Yardımcısı olarak görev 
yapmaktadır. KENT YAŞAM

Avcılar Belediye Başkanı 
Turan Hançerli, 2024 ye-
rel seçimleri için CHP Av-

cılar İlçe Başkanlığı'na 
adaylık başvurusunda 

bulundu. 

Engin Çelik: Adalar’ın umutlarını 
yarınlara birlikte taşıyacağız

Abdulhadi Akmugan’nın adaylık başvuru dosyasını ilçe 
sekreteri ve PM üyesi Av. Ertan Akbaba teslim aldı.
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1965 yılında Iğdır’da doğ-
du. 1986 yılında Eskişehir İ.İ.B 
Fakülesi İktisat bölümünden 
mezun oldu. 1987 yılında bir özel 
şirketin muhasebe departmanın 
da işe başladı. 1989 yılından 
itibaren SMMM Ve Bağımsız 
Denetçi olarak mesleki faaliyetine 
başladı. 1999-2001 Döneminde 
Muhasebeciler Ve Mali Müşavirler 
Derneği Genel Merkez Yönetim 
Kurulu Üyeliği yaptı. Meslek 
Odasının danışma Üyeliği ve bir-
çok biriminde görev yaptı. 2015 
yılında kurulan HAK YMM. LTD. 
Şirketi ile Denk Bağımsız denetim 
A.Ş’nin kurucu ortaklarındandır. 
Ayrıca 2007-2014 yılları arasında 
Yıldız Teknik Üniversitesi’nde ver-
gi ve muhasebe dalında öğretim 
görevlisi olarak çalıştı. Birçok ye-
rel ve ulusal gazetede makaleleri 
yayınlandı. Halen bir üniversitede 
Muhasebe Ve Denetim Doktorası 
dalında akademik çalışmalarına 
devam etmektedir. Evli ve 2 çocuk 
babasıdır.

EĞİTİM DURUM:
1- Eskişehir İİBF. İktisat Bölü-

mü Mezun                      
2- Muhasebe Ve Denetim-Yü-

sek Lisans
3- Muhasebe Ve Doktora De-

vam Ediyor
4- Yıldız Teknik Ünv. Emekli 

Öğretim Görevlisi

MESLEKİ DURUM:
1- Serbest Muhasebeci
2- Mali Müşavir
3- Yeminli Mali Müşavir
4- Kamu Gözetim Kurumu-Ba-

ğımsız Denetçi

SİYASİ HAYATI
1- 1989 SHP Adaylık Süreci
2- 1988-2009  Esenyurt/Esen-

kent Mahallesi
3- 2009-2014-Başakşehir İlçe 

Meclis Üyesi
4- 2014-2019 İlçe ve İl Meclis 

Üyesi-Grp.Bşk.Vekili
  (Plan Bütçe Ve Denetim Ko-

misyonu Üyesi)
5- 2019-Başakşehir Belediye 

Başkan Adayı.

YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİR VE BAĞIMSIZ 
DENETÇİ ABDULHADİ AKMUGAN
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CHP Beyoğlu İlçe 
Başkanlığında düzen-
lediği basın toplantı-
sında Beyoğlu Belediye 
Başkanlığı aday adayı 
olduğunu açıklayan Gü-
ney, "Beyoğlu’nu seven 
herkesi, ayırt etmeden 
kucaklayacağız." ifade-
lerini kullandı.

GÜNEY: BUGÜN 
BEYOĞLU İÇİN YENİ 
BAŞLANGIÇLARIN İLK 
ADIMINI ATIYORUZ!

CHP Beyoğlu İlçe 
Başkanlığında il ve ilçe 
yöneticileri, STK'lar, 
ilçe muhtarlarları, köy 
derneklerinin bulun-
duğu oldukça kalabalık 
ve coşkulu bir katılım-
la gerçekleşen basın 
toplantısında Beyoğlu 
Belediye Başkanlığı için 
aday adayı olduğunu 
açıklayan İBB CHP Mec-
lis Üyesi İnan Güney:

"Bugün Beyoğlu için 
yeni başlangıçların 
ilk adımını atıyoruz.  
Beyoğlu’nun değişece-
ği, Hak’tan ve halk’tan 
yana bir anlayışla yöne-
tileceği, hak ettiği yere 
geleceği dönemin ilk gü-
nüdür. Türkiye’de siya-
setin donduğu günlerde 
değişerek atılım yapan 
bir partiyiz. Atatürk’ün 
partisine yakışır şekilde 
hızla değiştik, gençleş-
tik, yenilendik ve yerel 
seçimlerde başarmak 
için işe koyulduk. İşimiz 
kolay değil. Yorgun bir 
ülkenin, yıpranmış 
ilçesini, ayağa kaldır-
mamız gerekiyor dost-
lar. Beyoğlu halkının 
omuzlarımıza yüklediği 
sorumluluğun farkın-
dayız ve vizyonumuz, 
gençliğimizin enerji-

si, toplumun derdi ile 
dertlenen duruşumuz ile 
çalışarak, üreterek  bu 
sorumluluğun gereğini 
yerine getireceğiz." şek-
linde konuştu.

"ÖZLEDİĞİMİZ 
BEYOĞLU'NU İNŞA 
EDECEĞİZ!

Türkiye'nin ekono-
mik yıkımlarla, büyük 
göç krizleriyle, tepeden 
tırnağa yozlaşmayla, 
bir avuç insanın keyfi 
için milyonlarca insanın 
sefalete mahkum olma-
sıyla çok yorulduğunu 
kaydeden Güney şunları 
söyledi:

"Bu yorgunluğu en 
çok hisseden ilçe belki 
de Beyoğlu. Yıllardır 
aynı sorunlarla boğu-
şuyoruz Beyoğlu’nda. 
Bir zamanlar huzurun 
adresi olan ilçemiz 
asayiş ve uyuşturucu 
sorunuyla, kentsel dö-
nüşüm mağdurlarıyla, 
masa - sandalye yasağıy-
la, ruhsat zulmü altında 
ayakta kalma mücade-
lesi veren esnafıyla, her 
gün Beyoğlu’nu tek tek 
terk eden tarihi me-
kanları ve düşük ücret 
ile taşeron zulmüne 
maruz kalan Beyoğlu 
Belediye emekçilerinin 
basın açıklamaları ile 
anılır oldu. Yeterli park 
ve yeşil alanımız yok. 
Mega projeler yüzünden 
mahalle kültürümüzü, 
komşuluk ilişkileri-
mizi, mahalle esnafı 
kültürümüzü kaybettik 
ve kaybetmeye devam 
ediyoruz. Beyoğlu’nda 
yaşarken Beyoğlu’nu 
özler hale geldik.

İşte biz özlediğimiz 
Beyoğlu’nu kurmak, hu-

zurlu güvenli ve mutlu 
insanların hayallerini 
gerçekleştirmek, 45 
mahalleye eşit hizmet 
götürmek, sosyal daya-
nışmayı artırarak öteki-
si olmayan bir Beyoğlu 
yaratmak hayali, ideali, 
mücadelesi için yola 
çıktık. Arkadaşlarımızla 
doğup büyüdüğümüz 
ilçemizin bilinen bi-
linmeyen, kamuoyuna 
yansıyan, yansımayan 
tüm sorunlarını belir-
lemek üzere çalışıyo-
ruz. Her köşesinde, her 
sokağında, her cadde-
sinde ayak izimiz olan, 
dökülmüş terimiz olan, 
söylenmiş sözümüz olan 
ilçemizde ne yapılması 
gerektiğini biliyoruz.

Bunları Beyoğlulu 
komşularımız ve kamu-
oyuyla detaylı şekilde 
önümüzdeki günlerde 
paylaşacağız. Tüm bu 
çalışmaların özündeki 
bakış açımız aynı:

İstanbul’un cefasını 
çeken sefasını da süre-
cek. Bu ülkenin ürettiği 
pek çok değerin merkezi 
Beyoğlu ise ülkenin ve 
şehrin nimetlerinden de 
hakkını almalı diyoruz. 
Beyoğlu’nun insanı gü-
zel parkları hak ediyor. 
Beyoğlu’nun insanı 
güvenle sokaklarında 
gezmeyi hak ediyor. 
Beyoğlu’nun insanı ken-
di ilçesinde misafir gibi 
hissetmeyi değil ev sahi-
bi olmayı hak ediyor.

 İnan Güney, yaptığı 
basın açıklamasının ar-
dından başvuru belgesi-
ni CHP Beyoğlu İlçe Baş-
kanı Muharrem Bulut'a 
sundu. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

İnan Güney, özlenen 
Beyoğlu için yola çıktı
İBB CHP Meclis Üyesi İnan Güney, Beyoğlu Belediye Başkanlığı için aday adayı olduğunu açıkladı. 

Güney düzenlediği basın 
açıklamasında son olarak şu 
ifadeleri kullandı:"Bizim işimiz, 
Beyoğlu’nun hakkını Beyoğlu’na 
vermek. Önümüzde önemli bir ma-
raton koşusu var. Kazanacağımıza 
olan inancımızla Beyoğlu’ndaki her-
kesin kapısını çalacağız, girmedik 
sokak, cadde, mahalle, sıkılmadık 
el, alınmadık gönül bırakmayaca-
ğız. Gönül almak için gönül vermek 
gerekir, gönül istiyorsan önce gönlü-
nü vereceksin denilir ya, biz gön-
lümüzü 15 yıldır Beyoğlu’na verdik 
şimdi gönülleri kazanma zamanı 
dostlarım. Öyle biz geldik oy verin 
demeyeceğiz. Beyoğlu’nun sakin-
lerinin derdiyle dertlenip çözümler 

üreteceğiz. O çözümleri el birliğiyle 
hayata geçirmek için sözleşeceğiz. 
Beyoğlu’nu birlikte yöneteceğimiz 
insanlarla tanışacağız, Beyoğlu’nu 
makam odalarında, kapalı kapılar-
dan değil mahallelerden, muhtarla-
rımızla, STK’larımızla, Spor Kulüp-
lerimizle ve tüm toplum bileşenleri 
ile istişare ederek yöneteceğimizi 
anlatacağız. Ziyaretlerimizde “eski 
geride kaldı, artık Beyoğlu’nu Be-
yoğlu için yönetme dönemine başlı-
yoruz” diyeceğiz. Beyoğlu’nu seven 
herkesi, ayırt etmeden kucaklaya-
cağız. Bunun bir genel seçim değil, 
yerel seçim olduğunu ve ideolojik 
ayrımların olmadığını, hizmet ya-
rışı olduğunu unutmayacağız. Kim 

daha çalışkan ve kim Beyoğlu’nu 
daha çok seviyorsa o kazanacak. Ve 
ben önce halkımıza, sonra parti-
mize, yol arkadaşlarımıza ve tabi 
ki kendime bu konuda güveniyo-
rum. Biz Beyoğlu’nu seviyoruz, Biz 
Beyoğlu için daha iyi çalışırız, Biz 
Beyoğlu’nu ayağa kaldırırız. İleride 
insanların efsane diye anlatacağı 
bir dönemin başındayız, yolumuz 
açık olsun, ayağımıza taş değme-
sin. Her gün yeni ağızlar eklenecek 
ağızlarımıza, yeni yollarla tanışacak 
ayaklarımız, her gün yeni kabuklar 
çatlayacak,yeni kulaklar işitmeye 
başlayacak söylediklerimizi ve bir 
kent olacağız sonunda. Kazanacağız 
ama mutlaka biz kazanacağız…"

"MUTLAKA KAZANACAĞIZ!""MUTLAKA KAZANACAĞIZ!"

Şişli Belediye Başkanı Mu-
ammer Keskin, 2024'te de Şişli 
Belediye Başkanlığı görevine ta-
lip. CHP Şişli İlçe Başkanlığı'nda 
aday adaylığı başvurusunu 
yapan Keskin burada partililere 
ve vatandaşlara seslendi.

KESKİN: DAHA ÇOK ÇALIŞMAYA 
VAR MISINIZ?

CHP Şişli İlçe Başkanlığı 
önünde toplanan partililere 
seslenen Muammer Keskin, 
“Yola çıkarken sizlere söyle-
miştim; Şişli’yi talan edenlere 
Şişli’yi dar edeceğiz. Bunu 
herkes bilsin. Ranta boğulmuş 
bu ilçede toplum kesimlerinin 
tamamını kucaklayan, halkçı, 
demokratik ve toplumcu bir 
belediyenin öncülüğünü yaptık. 
Önceliğimiz katılımdır, katı-
lımın olmadığı yerde ne konu-
şursak konuşalım hiçbirinin bir 
önemi yok. Onun için katılımla 
birlikte şeffaflığı çok önemsiyo-
ruz. Halkçılık, eşitlik, adaletle 
herkese hizmet götürmek, eşit 
bir hizmet götürmek önceliği-
mizdir. Dayanışmayı, gelişimi, 
ilerlemeyi, liyakati her zaman 

her projemize yansıttık. 5 yıldır 
da buna çaba sarf eden bir arka-
daşınızım. Bizler sosyal adalet, 
eşitlik ve refah içinde roller 
üstlenmeliyiz. Sadece yoksullu-
ğu konuşmamalıyız, yoksulluğu 
nasıl gidereceğimizi de konuş-
mak zorundayız. Şişli’de bu 
rolümüzün farkındayız ve bütün 
projelerimizi de bu role uygun 
yapmaya gayret ediyoruz. El ele 
kol kola verdik, omuz omuza 
verdik. Bundan sonra da daha 
güçlü bir biçimde devam etmeye 
var mısınız? Bu haklı mücadele-
de birlikte çalışmaya, daha çok 
çalışmaya var mısınız? Ben de 
varım. Baba ocağımızdan, evi-
mizden Cumhuriyet Halk Parti-
mizden ikinci kez başvurmak ve 
yeniden seçilmek için adayım” 
diyerek adaylığını açıkladı.

2019’da yapılan yerel seçim-
de Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
aday gösterdiği Muammer 
Keskin, yüzde 48.49 oy oranıyla 
Şişli Belediye Başkanı olarak 
seçilmişti. 
KENT YAŞAM 

Muammer Keskin Şişli için 
bir kez daha 'varım' dedi

Şişli Belediye Başkanı 
Muammer Güler, 2024 
yılında yapılacak yerel 

seçimlerde yeniden 
belediye başkanı olmak 

için aday adaylığını 
açıkladı.

Küçükçekmece Beledi-
yesi, 24 Kasım Öğretmenler 
Günü dolayısıyla, eğitim 
neferlerini düzenlediği ye-
mekte bir araya getirdi. 

 Küçükçekmece Nikah 
Sarayı’ndaki gerçekleşti-
rilen yemeğe; Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürlüğü, 
Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Müdürlüğü, Kadın ve Aile 
Hizmetleri Müdürlüğü ve 
Engelliler Rehabilitasyon 
Müdürlüğü’nde görev 
yapan öğretmenler katıldı. 
Programda sahne alan 3’ü 1 
arada grubu eşliğinde öğret-
menler doyasıya eğlenerek 
günlerini kutladı.

 ÇEBİ: ÇOCUKLARIN
 İKİ KAHRAMANI VAR

Programa katılan Küçük-
çekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi konuşmasında, 
‘’Ülkemizin aydınlanma-
sı, çağdaş, demokratik ve 
medeni ülkeler seviyesine 

ulaşabilmesi maksadıyla 
çocuklarımızı yetiştirmeyi 
amaç edinmiş siz öğretmen-
lerimizi yürekten tebrik 
ediyorum. Öğretmenlik 
mesleğinin ne kadar değer-
li, kıymetli ve bir o kadar da 
zor ve fedakârlık isteyen bir 
meslek olduğunu biliyoruz. 
Ülkemiz için, bayrağımız 
için, Cumhuriyetimiz ve 
Atamız için çok değerli bir 
görev yaptığınızı biliyor-
sunuz. Bütün çocukların 
hayatında iki kahramanı 
vardır; birincisi anne ve ba-
baları diğeri ise öğretmen-
leridir. Benim için en büyük 
ödül görev sürem içerisinde 
eğitime verdiğimiz katkıdır. 
Hepinizin 24 Kasım Öğret-
menler Günü’nü kutluyo-
rum’’ dedi.

“ARKADAŞLARIMIZLA 
BİR ARAYA GELİYORUZ, 
EĞLENİYORUZ”

Küçükçekmece Bele-

diyesi Çocuk Üniversitesi 
yöneticisi Duygu Giden, 
‘’Her 24 Kasım’da beledi-
yemiz tarafından düzen-
lenen Öğretmenler Günü 
yemeğine katılıyoruz. 
Arkadaşlarımızla bir araya 
geliyoruz, eğleniyoruz ve 
bizler için güzel bir etkinlik 
oluyor. Ben kendim adına 
ve tüm arkadaşlarım adına 
organizasyonda emeği 
geçen herkese çok teşekkür 
ediyorum’’ dedi.

İzzet Uludağ ise; 
‘’Küçükçekmece Beledi-
yesi Gençlik Merkezi’nde 
öğretmenlik yapıyorum. 
Öğretmenler Günü yeme-
ğine geçen sene de katıl-
mıştım. Bu senede burada 
olmanın mutluluğunu 
yaşıyorum. Burada bütün 
öğretmen arkadaşlarla bir 
arada oluyoruz. Bu güzel 
organizasyon için Belediye 
Başkanımız Kemal Çebi’ye 
teşekkür ediyorum’’ dedi. 

Küçükçekmece’de öğretmenler buluşmasıKüçükçekmece’de öğretmenler buluşması
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Ak Parti İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan Aday Adayı Sn. Metin Külünk Yaşam Medya Grubu'nda misafirimiz oldu. Yöne-
tim Kurulu Başkanımız Celal Karaali,  Haber Müdürümüz Tayfun Ercan ve Genel Koordinatörümüz Sümeyra Duğan'ın misafir 
ettiği Külünk ile samimi ve içten bir sohbet gerçekleştirdik. Sohbetin ardından Külünk, Karaali'nin sorularını yanıtladı.

CHP net bir şekilde mevcut 
başkan Ekrem İmamoğlu’nu 
açıklarken, AK Parti için 
birden fazla isim konuşulu-
yordu ancak resmi olarak ilk 
adım siyasetin duayeni Metin 
Külünk’ten geldi.

Külünk gazetemize özel bir 
ziyaret gerçekleştirerek Kent 
Yaşam Gazetesi İmtiyaz Sahibi 
Celal Karaali ile genel olarak 
ülke siyaseti ve derinlemesine 
bir şekilde de yerel seçimleri 
konuştu.

“AK PARTİ’DE HERKES ADAY 
OLMAKTA ÖZGÜRDÜR”

C.K: Adaylık sürecinizi 
anlatır mısınız?

M.K: İstanbullu ve 
İstanbul’a aşık bir Metin Kü-
lünk olarak, İstanbullu için, 
İstanbul için partimize başvu-
ru yaparak aday adaylığımızı 
açıkladık. “Yeniden İstanbul” 
diyerek saha çalışmamızı 
başlattık.

İBB özelinde sadece benim 
şu anda. İsteyen herkes baş-
vurabilir. Bizim partimizde 
bir engelleme yok. İsmi geçen 
arkadaşların başvurmama ne-
denleri kendilerinde saklıdır. 
Biz özgür irademizle başvuru 
yaptık. Başkasının neden 
yapmadığını bilemem.

“YANLIŞI KİM YAPARSA
YAPSIN YANLIŞTIR”

Metin Külünk her zaman 
kitabın ortasından konuşur 
derler… Öyle misiniz?

Bir tercihin toplumda karşı-
lığı yoksa o yanlıştır. A parti-
sinde de yanlıştır, B partisinde 
de. Ben muhalefet ettiğimiz 
şeylerin bizim partimiz tara-
fından yapıldığını görünce 
bizim onlardan ne farkımız var 
diyebiliyoruz zaman zaman. 
Benim eleştirilerim yapıcı ve 
hatırlatıcı eleştirilerdir. Ben 
bunu söylemesem bu sorun 
ortadan kalkmıyor değil mi? 
Biz hatırlatıyoruz. Sokaktaki 
vatandaş da diyor ki bizim 
düşüncelerimizi dillendiren 
birileri var. Biz muhalif bir 
kültürden geliyoruz. İktidarları 
yıllardır eleştirdik. Biz bugün 
eleştirdiğimiz şeyleri yaparsak 
sokak bunu kabul etmez.

“BÜTÜN HAYATIMIZ 
BOYUNCA TALEBEYİZ”

Belediyecilik anlayışınız 
ne olacak?

İstanbul’un muhabbete ve 
güvene ihtiyacı var. Komşu-
ların arası açılmış durumda. 
Yerel yönetimde İstanbul’un 
huzur ve güvenini tekrar tesis 
edecek bir modele ihtiyacı var. 
İstanbul parçalı bir yönetim 
anlayışıyla yönetilemez. 
Otobüsleri yenilemek, metro 
yapmak belediyecilik değil. 
Bunları zaten yapmak zo-
rundasın. Hayata ve sosyal 
yaşantıya bir bütün olarak 
bakmak zorundasınız. Kentsel 
dönüşüme rantsal bakmaya-
rak belediyecilik yapmalısınız.

Biz burada eşitliği sağlaya-
cağız. Vatandaşımız İBB’nin 
başında bu şehri tek parça 
olarak gören birisi olduğunu 
bilecek. 

Siz her şeyi biliyor musu-
nuz yoksa öğrenci misiniz?

Biz hayatımız boyuna tale-
beyiz. İstanbul Kent Konseyi 
mantığını güncelleyeceğiz. 
İBB Meclisi de toplanacak ve 

çatır çatır muhalefet edecek. 
Kent konseyi özgür olacak. İs-
tanbulluyu rahatsız edecek bir 
şeyi nereden öğreneceksiniz? 

“YASA DIŞI GÖÇE 
KAPI KAPANDI”

Sığınmacı konusunda ne 
düşünüyorsunuz?

Kesinlikle yasa dışı göçe 
izin verilmeyecek. Suriyeliler 
gelen misafirlerimizdir ama 
hedefimiz tersine göç. Bura-
da adına ne derseniz deyin 
İçişleri Bakanlığı ile birlikte 
bir program başlatacağız. 
Sokağın huzurunu sağlaya-
cak, AK Parti’nin lehinedir. 
Esenyurt’ta 104 ülkeden farklı 
insanların olduğunu bilip bu 
sadece İçişleri Bakanlığı’nın 
sorumluluğudur diyemez-
sin.  Bir yasa dışı göç bitecek, 
iki burada ikamet izni alıp 
kalanlar ise bizim ‘istihdam’ 
odaklı planlamamız çerçeve-
sinde belirlediğimiz bölgelere 
yerleşecekler. 

Celal Karaali-Sümeyra 
Duğan/KENT YAŞAM

İBB için ilk hamle Külünk’ten

“YENİDEN
İSTANBUL”
“Siyaset gurusu” tanımlamasının en çok yakıştığı isimlerin bel-
ki de başında gelen Metin Külünk, AK Parti İstanbul Büyükşehir 
Belediye Başkanı Aday Adayı olduğunu açıkladı. 31 Mart 2024’te 
yapılacak yerel seçimlere kısa bir süre kala AK Parti’nin İstanbul 
Büyükşehir Belediyesi (İBB) için adayı merak konusu. 2019’da 
CHP’ye kaptırılan İBB, 2024’te en kritik oylama olacak.

“HARBİYELİLER ROMANI 
‘SURİYELİLER’ OLURDU”

O zamanki Fatih’le şimdiki Fatih arasında 
nasıl bir fark var?

Peyami Safa Harbiyeliler romanını yazmıştı 
şimdi Suriyeliler romanını yazardı herhalde. 
Bugün Fatih’te de ciddi bir risk var. Bizim ka-
dirşinas yapımızı suiistimal eden ve toplumsal 
huzurumuzu, demografik yapımızı bozacak bir 
girişime asla izin veremeyiz. 

Ben İBB Başkanı olduğum zaman muha-
taplarım İçişleri Bakanlığı, İstanbul Valiliği ve 
İstanbul kent konseyleri. Bu çevrelerle birlikte 
bu sorunları çözmek zorundayız. 

Deniz antiemperyalistti. Niye tepki alayım? 
Ben Deniz Gezmişlerin asıldığı zamanı dün 

gibi hatırlıyorum. Ben o twiti atarken Harun 
Karadeniz’in Amerikalılara ‘Go Home’ deme-
sini hatırlayarak attım. Ama bir yandan da ‘go 
home’ diyenlere namaz kılanları saldırtanları da 
unutmadım. 

“HER İNSAN ŞİİRDİR”
Sanatçı tarafınız hakkında ne diyeceksi-

niz?
Kendi kızıma yazdığım şiirlerdi. Yıllar sonra 

bir kardeşimiz besteledi ben de bir kısmını oku-
dum ve o şekilde paylaştık. Şiir insanın kendi-
sidir. Şiirsiz insan olmaz, her insan şairdir ama 
kimisi içinden gelenleri kaleme dökemez, kimisi 
de bunu volkana dönüştürür. Kır Çiçeğim diye 
başlıyor zaten yaşadığım bir şey ve ben yaşama-
dığım bir şeyi asla yazmam. 

TÜYAP Fuar ve Kongre 
Merkezi’nde organize edilen et-
kinlikte Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Dr. Hasan Akgün, öğret-
menleri kapıda karşıladı.

EN GENCİNDEN
EN KIDEMLİSİNE PLAKET

Baloda Büyükçekmece’de 
görev yapan en genç öğretmen 
Selma Ağca ve en kıdemli öğ-
retmen Halil Babayiğit’e Bele-
diye Başkanı Dr. Hasan Akgün 
tarafından çiçek ve plaket takdim 
edildi. Gecede sahne alan sevilen 
sanatçı Koray Avcı’nın muhte-
şem konseriyle coşku daha da 
arttı.

Sanatçının sevilen şarkılarına 
eşlik eden öğretmenler gecenin 
ilerleyen saatlerine kadar gönül-
lerince eğlendi.

AKGÜN: CUMHURİYETİMİZİ 
DEMOKRASİYLE TAÇLANDIRACAK 
OLANLAR ÖĞRETMENLERİMİZDİR

“Cumhuriyetimizi, demokra-
simizi taçlandıracak şekilde yük-
seltecek olanlar öğretmenlerdir”

Gecede konuşan Büyük-
çekmece Belediye Başkanı Dr. 
Hasan Akgün, Cumhuriyetin 
100’üncü yıl kutlamaları devam 
ettiğini belirterek şunları söy-
ledi: “Bu akşamki kutlamamız 
100’üncü Yıl Öğretmenler Günü 

Balosu’dur. Önce vatanı kurta-
ran, Cumhuriyetimizi kuran, 
onu bize emanet eden Başöğ-
retmen Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk ve tüm silah arkadaş-
larını, ebediyete intikal etmiş 
bütün öğretmenlerimizi saygıyla 
anıyoruz. Ruhları şad, mekanları 
cennet olsun. 1986 yılından beri 
aralıksız olarak her yıl Cumhu-
riyet Balosu’ndan sonraki en 
büyük balomuz, buluşmamız 24 
Kasım Öğretmenler Günü’dür. 
Bütün öğretmenlerimizin Öğ-
retmenler Günü’nü kutluyor, 
hepinizin ellerinden öpüyorum. 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
göstermiş olduğu aydınlık yolda 
yürüyerek bu ülkeyi geleceğe 
taşıyacak, çocuklarımızı, genç-
lerimizi yetiştirecek siz kıymetli 

öğretmenlerimize üstün başarı-
lar diliyoruz. Ülkenin geleceğini 
hazırlayacak olan çocuklarımızı, 
Cumhuriyetimizi yükseltecek 
şekilde, demokrasimizi taçlandı-
racak şekilde yükseltecek olan, 
yetiştirecek olan sadece ve sadece 
öğretmenlerdir. Bugüne kadar 
meşakkatler içerisinde ekono-
mik şartları dikkate almadan 
çocuklarımızı yetiştirmeye 
büyük çaba gösterdiniz, emek 
verdiniz. Hepinize çok teşek-
kür ediyoruz. Görevleri başında 
görevini yaparken, çocuklarımızı 
eğitirken hunharca şehit edilen 
Aybükelere, Necmettin Hocalara, 
Ayşenurlara ve Kubilaylara selam 
olsun. Rahmetle, minnetle 
anıyoruz onları.” KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Geleceğin mimarlarıyla Geleceğin mimarlarıyla 

100. Yıl Balosu100. Yıl Balosu
Çocukları gelecek için yetiştiren geleceğin mimarı öğretmenler, Büyükçekmece 
Belediyesi’nce geleneksel hale getirilen ve Cumhuriyetin 100. yıl kutlamaları 
kapsamında gerçekleştirilen 100. Yıl Öğretmenler Günü Balosu’nda buluştu.

Türkiye’nin bazı kesimleri 
ve İstanbul genelinde bekle-
nen olumsuz hava koşulları 
ve yoğun kar yağışı uyarısı 
üzerine Kartal Belediyesi ilçe 
genelinde gerekli önlemleri al-
mak üzere Afet Koordinasyon 
Toplantısı gerçekleştirdi. 

Kartal Belediyesi Afet İşleri 
Müdürlüğü Yerleşkesi’nde 
düzenlenen toplantıya; Kartal 
Belediyesi Başkan Yardımcıları 
Adem Uçar, Olcay Özgön, Di-
lek Kars, Mustafa Ağdaş, Yasin 
Ünder ve Bayram Ali Baştan’ın 
yanı sıra birim müdürleri 
katıldı. Olası yoğun yağış ve 
bunun beraberinde getireceği 
olumsuzluklara karşı etkin 
ve yerinde müdahale etmek 

amacıyla gerçekleştirilen 
toplantıda alınacak önlemler 
görüşüldü. Ekiplerin her türlü 
olumsuz hava koşullarına 
karşın 7/24 hazır olacakları 
noktalar belirlendi. 

BELEDİYE EKİPLERİ 
TEYAKKUZDA 

Toplantıda, yoğun kar 
yağışıyla birlikte yapılacak 
çalışmaların yanı sıra ilçe-
de yaşanabilecek her türlü 
olumsuzluklara karşı önlemler 
masaya yatırıldı. Tuzlama 
çalışmalarından sokak hay-
vanlarına kadar pek çok farklı 
konuda önlemlerin gözden 
geçirildiği toplantıda 85 aracın 
göreve hazır tutulmasına ve 

12 farklı ekibin müdahaleye 
hazır halde nöbet tutmasına 
karar verildi. Ekipler başta 
kar yağışı olmak üzere, çatı 
uçması, ağaç ve dal devrilme-
si, buzlanma ve su baskını 
gibi pek çok olumsuzluğa karşı 
hemen müdahale etmek üzere 
teyakkuz halinde olacak. 

Öte yandan zaman zaman 
hızını artıran rüzgâr nedeniy-
le Kartal’da yerinden sökülen 
ve kırılan bazı ağaçların ve 
dallarının tehlike oluşturması 
nedeniyle harekete geçen Kar-
tal Belediyesi ekipleri 12 farklı 
noktada çalışma yaptı. Ekipler 
tehlike oluşturan dalları ve 
ağaçları budayarak olası can ve 
mal kayıplarını önledi. 

Kartal’da Afet Koordinasyon 
Toplantısı Yapıldı 
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Sarıyer Belediye Başkanı Şük-
rü Genç, 31 Mart 2024 tarihinde 
yapılacak olan yerel seçimler 
öncesi ilçe belediye başkanlığı 
için aday adaylığı başvurusunda 
bulundu. 

Sarıyer’de üç dönem üst üste 
belediye başkanlığı yaparak bir 
ilke imza atan Başkan Genç’i, 
adaylık başvurusu için gittiği 
CHP İlçe Başkanlığı önünde bin-
lerce vatandaş karşıladı. Aday 
adaylığı dilekçesini teslim eden 
Başkan Genç coşkulu kalabalığa 
seslendi.

GENÇ: 40 YILLIK 
SORUNU ÇÖZDÜK

Planlamanın önemine deği-
nen Başkan Genç, yaptığı konuş-
mada şu başlıklara da değindi: 
“Liyakatli kadromuzla yatırımla-
rımızın tamamını, ürettiğimiz 
artı değeri Sarıyerli için kullan-
dık. Bugüne kadar geçirdiğimiz 
367 soruşturmadan alnımızın 
akıyla çıkmamız şeffaf yönetim 
anlayışımızın en önemli kanı-
tıdır. Büyük yatırımların yanı 
sıra bu sürede Sarıyer Belediyesi 
ilk kez geliri giderinden yüksek 
olan bütçe gösterdi ve 20 milyar 
değerinde mal varlığına ulaştı. 
Sadece ilk 5 yılda geride kalan 
25 yılın toplamından daha fazla 
yatırım yaptığımız asfalt, duvar, 
kanal, merdiven gibi altyapı 
çalışmaları rutin bir belediye 
hizmeti değil, mahallelerimizin 

devamlılığına atılan imzaydı. 
Bu süreçte mülkiyet sorununun 
çözülebileceğine inanılmaması-
na rağmen İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ve belediyemizin 
yaptığı son hamle ile 40 yıllık 
sorununu çözdük. Bu Sarıyerli-
lerin zaferidir. Karşılıklı güveni-
mizin ve işbirliğimizin zaferidir. 
Bir annenin iki önemli şeyi 
yavrusu ve yuvası. Annelerin 
üzülmemesi, bütün emeklerin 
boşa gitmemesi için en son va-
tandaşım tapusunu alan kadar 
buradayım, adayım.”

“ÇOCUKLARIMIZ İÇİN
MÜCADELE VERİYORUZ”

“Çocuklarımıza gerekli im-
kânlar verilirse başarılı olacak-
larına yürekten inanıyorum” 
diyerek konuşmasını devam 
ettiren Genç, eğitim konusunda 
da belirli noktalara vurgu yapar-
ken: “Eğitim Kurumlarımızda 
165 öğretmenin görev yapıyor 
olmasıyla gurur duyuyoruz. 
Sarıyer Belediyesi Gençlik Eğitim 
Merkezi (SAGEM) ayakları yere 
basan, özgüven sahibi çocuklar 
yetiştirmek üzere mahallelerde 
hizmet veriyor. Sarıyer Akademi 
kendi yayınlarını ve online eği-
tim platformunu kuran ilk yerel 
yönetim eğitim kurumudur. 
Eski başkanlık binasını güvenli 
hale getirerek çocuklar ve genç-
ler başta olmak üzere okumayı 
seven Sarıyerliler için kütüpha-

neye dönüştürdük. Aynı za-
manda dijital altyapısı bulunan 
kütüphanemiz her gün yüzlerce 
kullanıcıyı ağırlıyor” dedi.

“DAHA İLERİSİ İÇİN MECBURUZ”
“Sarıyerliler bütün bu çabala-

rımızı duydukları güven ve verdik-
leri destekle her dönem daha da 
perçinlediler” diyen Başkan Genç 
konuşmasını şu sözlerle sonlan-
dırdı: “Çalışma arkadaşlarımla 
birlikte Sarıyer’e ve Sarıyerlilere 
hizmet etmekten onur duyuyo-
ruz. Bugüne kadar şahsıma gü-
venen Sayın Genel Başkanlarımız 
nezdinde partimizin her kademe-
sinden yöneticilerimize ve değerli 
örgütümüze, koordineli çalışma 
ile Sarıyer’e İBB’yi hissettiren Baş-
kanımız Sayın Ekrem İmamoğlu 
ve çalışma arkadaşlarına, meclis 
üyelerimize, muhtarlarımıza, si-
vil toplum kuruluşlarımıza, kent 
konseyimize, destekçilerimize ve 
tabii ki bu yolu yaz kış demeden 
benimle birlikte yürüyen süpürge-
cisinden başkan yardımcısına ka-
dar bütün çalışma arkadaşlarıma 
teşekkür ediyorum. Süreç içerisin-
de kaybettiğimiz tüm dostlarımızı 
yakın zamanda hayatını kaybe-
den meclis üyemiz Ekrem Tekçe 
nezdinde saygıyla anıyorum.
Şimdi kazanımlarımızı korumak 
ve yeni projelerle Sarıyer’i ileriye 
taşımak için bir kez daha yola 
çıkma zamanıdır!” KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Halkın Başkanı Sarıyer için Halkın Başkanı Sarıyer için 
bir kez daha aday adayıbir kez daha aday adayı

Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü 
Genç, 2024 yerel seçimleri için 
aday adaylığı başvurusunda 
bulundu. CHP Sarıyer İlçe 
Başkanlığı önünde toplanan 
binlerce kişi ile kucaklaşan 
Başkan Genç “Halkın Başkanı” 
sloganıyla karşılandı.

İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB) Meclisi kasım ayı 
toplantısı, meclis üyelerinin 
katılımıyla gerçekleştirildi. 
Toplantıda İBB’nin 2024 yılı 
performans programı ve büt-
çe tasarısı görüşüldü. 

YILMAZ: 4,5 YILDA 
TAMAMLANMAYAN VAATLER 
4 AYDA YAPILAMAZ

İBB Meclisinde bir konuş-
ma yapan Silivri Belediyesi 
Başkanı Volkan Yılmaz, “İBB 
yönetiminin geçtiğimiz 4 
yılda yaptığı bütçelere ve 
sonuçlarına baktığımızda en 
istikrarlı, en kararlı olduk-
ları konu borçlanma ve borç-
lanmanın her bütçede katla-
narak artmış olduğudur. Bir 
başka deyişle her bütçeniz 
bütçe açığı vermiş ve bu açık 
borçlanma yoluyla kapatıl-
maya çalışılmıştır. 2023 büt-
çesindeki açığınız ve borçlan-
manız 20 milyar TL’dir. 2024 
bütçesindeki öngördüğünüz 
bütçe açığı ve borçlanmayı 
hedeflediğiniz rakam ise 
devasa bir boyuta ulaşmış ve 
tam 35 milyar TL olmuştur. 
İstanbul’u ve İBB’yi içine dü-
şürdüğünüz bu durum içler 
acısıdır. Denetim raporlarına 
bakıldığında İBB borçlanma 
sınırlarının aşılması eşiğin-
dedir. Ekrem Bey ‘Her şey 
çok güzel olacak’ şeklindeki 
seçim sloganlarında olduğu 
gibi çok güzel vaatler verme-
yi pek seviyor. Ama söyle-
diklerini ve vaatlerini yerine 
getirmede umursamaz bir 
tavrı var. 5 yıllık vaatlerinize 
baktığımızda, geride bırak-
tığınız sürede ne kadarının 
yapıldığı orta yerdedir. Tüm 
İstanbullu hemşehrilerimiz, 
vaatlerinizi yerine getirme-
diğinizi yaşayarak görmek-
tedir. Bugün itibariyle vaat 
edip unutturmaya çalıştır-
dıklarınızı kalan 4 ayınızda 
yapabilmeniz mümkün 
müdür? 

“İBB’YE VERİLEN PAYDA 
KISITLAMA YOK AKSİNE 
ARTIŞ VAR”

Yılmaz, İBB bütçesiyle 
ilgili konuşmasını şöyle sür-
dürdü; ‘20 yıl İstanbul’u ve 
ülkeyi mahvettiniz. Bize fır-
sat verin 1 ayda şunu, 1 yılda 
bunu halledeceğiz’ diyeceksi-
niz. Sonra da gerçeklerle kar-
şılaştığınızda size haksızlık 
etmişiz diye özür dilemek 
yerine, ‘Bizi engellediler, 
bize şunu yaptılar, bize bunu 
ettiler’ diye algı oluşturmaya 
çalışacaksınız. Yandaşlarını-
za, şakşakçılarınıza, uy-
durma basınınıza esasında 
‘Ekrem Bey İstanbul’u uçura-
caktı ama Cumhurbaşkanı, 
hükümet, bakanlar her türlü 
engellemeyi yaptı’ şeklinde 
propaganda yaptıracaksınız. 
Yetmedi, merkezi idarenin 
İBB bütçesinin en büyük 
gelir kalemini veren oldu-
ğunu ve bunda da herhangi 
bir engelleme ve kısıtlama 
olmadığını, beklenenden 
fazlasının merkezi idare ta-
rafından İBB’ye aktarıldığını 
saklayacaksınız. Buna da dü-
rüst siyaset diyeceksiniz öyle 
mi? Belediyelerin en önemli 
ve en büyük gelir kaynağı 
malumunuz olduğu üzere 
merkezi idare vergi gelirle-
rinden ve İller Bankasından 
alınan paylardır. Belediyeler, 
Maliyeden ve İller Bankasın-
dan alacakları payları yıllık 
tahmini bütçelerinde gelirler 
hanesinde gösterip, dönem 
sonunda da gerçekleşen ra-
kamları kesin hesaplarında 
gösterirler. İBB bütçelerinde 
merkezi idare vergi gelirle-
rinden ve İller Bankasından 
alınan paylar nasıl bir seyir 
izlemiştir? 2020/2021 ve 
2022 yılları için yaptığınız 
bütçelerde öngörülen gelir 
toplamı yaklaşık 110 milyar 
TL’dir. Merkezi idare vergi 
gelirlerinden ve İller Banka-
sından alınacak paylar için 
öngörülen tutar ise 80 milyar 
904 milyon TL’dir. Bütçe 
gelirinin yüzde 73,57’sinin 
Maliye Bakanlığı ve İller Ban-
kasından karşılanması öngö-
rülmüştür. Tahmini bütçe-
lerde bu oran ve miktarlarda 

öngörülen Maliye Bakanlığı 
ve İller Bankası payları dö-
nem sonunda ne olmuştu? 
İBB kayıtları göstermektedir 
ki; 80,9 milyar TL olarak 
öngörülen pay yüzde 13 faz-
lası ile 91,4 milyar TL olarak 
ödenmiştir. 2023 yılı bütçesi 
rakamlarının öngörüldüğü 
şekilde gerçekleşeceğini 
varsayarsak 2019/2023 
yılları arasında bütçelerde 
öngörülen gelir toplamı 
225 milyar 816 milyon 
TL’dir. Maliye Bakanlığı ve 
İller Bankasından alınması 
öngörülen payların toplamı 
ise 171 milyar 354 milyon TL 
olacaktır. Bu durumda bütçe 
gelirinin yüzde 75,88’inin 
Maliye Bakanlığı ve İller Ban-
kasından karşılanacağının 
öngörüldüğü anlaşılacaktır. 
Burada dikkat çeken bir diğer 
husus da 2019 yılında kar-
şılanma oranı yüzde 70,39 
iken bu oranın yıllar itiba-
riyle yükselerek 2024 yılında 
yüzde 78,77 oranına ulaşmış 
olmasıdır. Sizin yönetimde 
bulunduğunuz 2019/2022 
döneminde gerçekleşen gelir 
ve gider bütçe rakamlarına 
bakıldığında merkezi idare 
vergi gelirlerinden ve İller 
Bankasından alınacak paylar 
gelirlerin yüzde 83’ünü, 
giderlerin ise yüzde 70’ini 
oluşturmaktadır. Bu rakam-
lar göstermektedir ki, mer-
kezi hükümetin, bakanların 
parti ayrımı yaparak Ekrem 
Beyin başında bulundu-
ğu İBB yönetimine bilerek 
engellemede bulunduğu 
şeklindeki söylemlerin ger-
çeklerle alakası yoktur. 2024 
yılı tahmini bütçeniz 213 
milyar 500 milyon TL’dir. 
Gider bütçenize baktığımız-
da da her zamanki gibi gelir 
ve gider bütçesi arasında 
yine bir bütçe fazlasını ön-
görememişsiniz. Her zaman 
yaptığınız gibi borçlanmayı 
öngörerek bütçede 35 milyar 
TL borçlanmayı değerlendir-
mişsiniz” dedi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Yılmaz: İBB’nin en istikrarlı 
olduğu konu borçlanma
İBB Meclisi kasım ayı toplantısındaki 2024 yılı performans programı ve büt-
çe tasarısı görüşmelerinde konuşan Silivri Belediye Başkanı ve MHP Grup 
Sözcüsü Volkan Yılmaz, “İBB yönetiminin geçtiğimiz 4 yılda yaptığı bütçele-
re ve sonuçlarına baktığımızda en istikrarlı, en kararlı oldukları konu borç-
lanma ve borçlanmanın her bütçede katlanarak artmış olduğudur” dedi.

Esenyurt Belediye Başka-
nı Kemal Deniz Bozkurt’un 
imzaladığı, “Yerel Yönetimlerde 
Çalışma Yaşamında Şiddet ve 
Tacizi Önlemeye Yönelik Politika 
Belgesi” ile şiddet mağduru 
çalışan gözetilerek, mağdurların 
talebi doğrultusunda hukuki ve 
psikolojik destek sağlanacak. 

YÜZDE 50 CİNSİYET KOTASI
Esenyurt Belediye Başkanı 

Kemal Deniz Bozkurt, CHP Ge-
nel Merkezinin gönderdiği Yerel 
Yönetimlerde Çalışma Yaşa-
mında Şiddet ve Tacizi Önle-
meye Yönelik Politika Belgesini 
imzaladı. Belgeye göre Esenyurt 
Belediyesi, iş yerinde şiddetin 

ve ayrımcılığın ortadan kaldı-
rılması için şiddet mağduru 
çalışanı gözetecek, mağdurların 
talebi doğrultusunda hukuki ve 
psikolojik destek sağlayacak. 
Belediye ayrıca personel istihda-
mında yüzde 50 cinsiyet kotası 
hedefleyecek. 

Esenyurt’taEsenyurt’ta
kadınlara kadınlara 
belediye belediye 

kalkanıkalkanı

•Başta İstanbul Sözleşmesi 
olmak üzere Türkiye’nin taraf 
olduğu uluslararası sözleşmeler, 
Anayasa ve diğer mevzuat hü-
kümlerinin öngördüğü toplum-
sal cinsiyet eşitliğine yönelik 
tüm düzenlemeleri esas alırız. 
Her türlü ayrımcılığın karşısın-
da dururuz. Bu anlayışla, Yerel 
Eşitlik Eylem Planı hazırlamayı, 
hayata geçirmeyi ve veri topla-
mayı kabul ediyoruz.

•Belediye çalışanlarına 
farkındalık ve bilinçlendir-
me amaçlı toplumsal cinsiyet 
eşitliği eğitimleri vereceğiz. Bu 
eğitimleri çalışma süresinden 
sayacağız.

•İş yerinde şiddetin ve ay-
rımcılığın ortadan kaldırılması 
için şiddet mağduru çalışanı 
gözeteceğiz.

•Kadınlara yönelik cinsel 
taciz ve cinsel saldırı vakaların-
da adli makamlara yansıyan du-
rumları esas kabul edeceğiz ve 
gerekli her türlü tedbiri alarak 
gerekli adımları ivedilikle ataca-
ğız. Bu süreçte gizlilik esasına 

göre hareket edeceğiz.
•Şiddet mağduru çalışanın 

talep etmesi halinde; hukuki ve/
veya psikolojik destek sağlaya-
cağız.

•Belediye çalışanlarının 
istihdamında yüzde 50 cinsiyet 

kotasını hedefleyeceğiz.
•25 Kasım Kadına Yönelik 

Şiddet ve Mücadele Günü etkin-
liklerine katılan kadın üyelere 
-işi aksatmamak kaydıyla- idari 
izin vereceğiz.

İş yerinde şiddetin önlenmesine yönelik Uluslararası Çalışma 
Örgütü’nün ilgili sözleşmesinin (ILO 190) maddeleri şöyle:
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İlçe Başkanlığında yo-
ğun katılımla gerçekleşen 
aday adaylık açıklamasın-
da partililere ve Beyoğlu 
sakinlerine seslenen Alkan, 
‘Beyoğlu’nda sıkılmadık 
el, çalmadık kapı bırak-
mayacağız. Sorun üreten 
değil çözüm üreten yerel 
yönetim anlayışıyla Beyoğ-
lumuzu şaha kaldıracağız. 
Beyoğlu’nda her şey çok 
güzel olacak’ dedi. 

CHP Beyoğlu İlçe 
Başkanlığı’na Beyoğlu Bele-
diye Başkan Aday Adaylığı 
için ilk başvuruyu İstan-
bul Büyükşehir Belediyesi 
ve CHP Beyoğlu Belediye 
Meclis Üyesi ve Grup Başkan 
Vekili Orhan Alkan yaptı. 
CHP Beyoğlu İlçe Başkanı 
Muharrem Bulut’a başvuru 
dosyasını kendisini des-
tekleyen büyük kalabalığın 
alkışları ve sloganları eşli-
ğinde teslim eden Alkan’a, 
İlçe Başkanı Muharrem 
Bulut, ‘Yolunuz açık olsun, 
başarılar dilerim’ dedi. Aday 
Adaylık açıklamasına ka-
tılan partililere yönelik ilk 
konuşmayı İlçe Başkanı Mu-
harrem Bulut yaptı. Bulut 
konuşmasında, ilçemizde 
adayımız kim olursa olsun 
hep beraber Beyoğlu’nda 
iktidar olmak için mücadele 
edecek ve 6. Daire’ye par-
timizin bayrağını gururla 
asacağız’ dedi. 

‘BEYOĞLU’MUZU 
HAK ETTİĞİ YEREL 
YÖNETİM ANLAYIŞIYLA 
BULUŞTURACAĞIZ’

Daha sonra söz alan 
CHP Beyoğlu İlçe Başkanı 

Orhan Alkan ise, kendisi-
ni desteklemek amacıyla 
açıklamaya katılan, İBB ve 
belediye meclis üyesi yol 
arkadaşlarına, partililerine, 
Beyoğlu muhtarlarına, STK 
temsilcilerine, Beyoğlu es-
nafı ve sakinlerine teşekkür 
etti.  Aydınlık bir Beyoğlu 
geleceği planlayanlar olarak 
Beyoğlu’nu şaha kaldırmak 
için bir araya geldik diyen 
Alkan, ‘ Sevgili dava arka-
daşlarım, her mahallesini 
sokak sokak, kapı kapı bil-
diğim Beyoğlu ilçemizi şaha 
kaldırma zamanı gelmiştir. 
5 yıldır gururla yürütmekte 
olduğum Beyoğlu Meclis 
üyeliği ve görevinde sizlere 
hizmet etmiş olmanın guru-
runu kelimelerle anlatmam 
yetersiz kalır. Bugün sizlere 
daha iyi hizmet vermek 
için, Beyoğlumuzu daha 
çağdaş, daha modern bir 
hale getirmek için, Beyoğlu 
Belediye Başkan Aday Aday-
lığımı sizlerin destekleriyle 
açıklıyorum.  Kimsenin 
şüphesi olmasın. İlçemizi 
hak ettiği yerel yönetim 
anlayışıyla buluşturacağız. 
İnşallah çıkmış olduğumuz 
bu yolda Allah’ın izniyle 
sizlerin de destekleriyle bu 
hedefimize ulaşacağız’ dedi. 

‘SORUN ÇIKARAN DEĞİL 
ÇÖZÜM ÜRETEN BELEDİYE 
ANLAYIŞINI HAKİM 
KILACAĞIZ’

CHP Beyoğlu Belediye 
Başkan Adayı Adayı Orhan 
Alkan daha sonra sözlerini 
şöyle sürdürdü; Bu yolda 
benden desteklerini hiçbir 
zaman esirgemeyen hayat 

arkadaşım, yol arkadaşım 
değerli eşime, çocuklarım 
ve tüm aileme teşekkürleri-
mi sunuyorum.  Değerli Ge-
nel Başkanım Sayın Özgür 
Özel, Değerli İl Başkanımız 
Sayın Özgür Çelik, birlikte 
yol yürümekten, bu yol-
culukta İstanbul’a hizmet 
etmekten onur ve gurur 
duyduğum İBB Başkanımız 
Sayın Ekrem İmamoğlu’na 
huzurlarınızda teşekkür 
ediyorum. Sayın İmamoğ-
lu, ülkemizin geleceğidir, 
torunlarımızın ve gençle-
rimizin geleceğidir. Çok 
büyük bir aydınlığa doğru 
ilerliyoruz. Bunu da ayrıca 
belirtmek istiyorum. Tabi 
ki ilçe başkanımız Sayın 
Muharrem Bulut başta 
olmak üzere önceki dönem 
ilçe başkanlarım Sayın Be-
kir Özcan, Şahin Dil’e ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum. 
Çalışacağız, çalışacağız, 
çalışacağız. Beyoğlu’nun 
her dairesi, her sokağı ma-
hallesine ihtiyaçları doğrul-
tusunda hizmet üreteceğiz.  
Belediye anlayışımızın 
en önemli temeli sorun 
çıkaran değil sorun çözen 
belediye olacaktır. Belediye-
nin tüm kapılarını sonuna 
kadar açacağız. Beyoğlu 
sakinlerimiz dertlerini, 
önerilerini, şikayetlerini 
kesintisiz bir şekilde bizim-
le paylaşacaklar. Bunun bü-
tün koşullarını yaratacağız. 
Son olarak geldiğiniz için 
hepinize ayrı ayrı teşekkür 
ediyor ve Beyoğlu her şey 
çok güzel olacak diyorum. 
Sevgiyle kalın.. FİDAN 
UĞUR-KENT YAŞAM

CHP Beyoğlu Belediye Başkan Aday Adayı Orhan Alkan; 

BEYOĞLU’NDA HER ŞEY 
ÇOK GÜZEL OLACAK 
CHP İstanbul Büyükşehir Belediye Meclis Üyesi ve CHP Beyoğlu Belediye Grup Başkan Vekili Orhan 
Alkan, Cumhuriyet Halk Partisi’nde Beyoğlu Belediye Başkan Aday Adaylığı için CHP Beyoğlu İlçe 
Başkanı Muharrem Bulut’a dosyasını vererek resmi başvurusunu gerçekleştirdi.  

AK Parti Esenyurt Beledi-
ye Başkanı aday adaylığını 
açıklayan Prof. Dr. Metin 
Toprak, basın emekçileriyle 
kahvaltıda buluştu.

AK Parti Esenyurt Bele-
diye Başkan aday adaylığını 
açıklayan Prof. Dr. Metin 
Toprak, “Eğer uluslararası 
göçmenler için işbirliği ve eş-
güdüm yapmazsak, ya inisi-
yatif almaktan korktuğunuz 
için ya da inisiyatif almaktan 
çekindiğiniz içindir, başımı-
za bir iş gelir diye.” dedi.

TOPRAK: ZARARI MİNİMİZE 
EDEBİLİRİZ 

Toprak, “Tartışma, 
kanunlar ve eğitim seviye-
leri aynı Esenyurt'tan çok 
büyük bir insan kaynağı var, 
mali kaynakları da mevcut. 

Esenyurt, sadece organize 
olmamış öbekler halinde olu-
şan bir kent; organize olması 
mümkün olursa, bütünleşik 
bir perspektif geliştirilirse, 
Esenyurt çok kısa sürede bir 
cazibe merkezi olabilir, ama 
Esenyurt'u yönetmezsek, 
dezavantajlı gruplar burada 
zarar görebilir. Esenyurt'u 
yöneterek zararı minimi-
ze edebiliriz, bunun için 
Esenyurt'u mutlaka merkezi 
yönetimle yönetmeliyiz. 
Esenyurt'ta bir sinerji çıkabi-
lir, eşgüdüm gerekiyor ”dedi.

“BATILI UZMANLAR NASIL 
BAKACAKSA, BİZİM DE ÖYLE 
BAKMAMIZ GEREKİYOR”

Modern bir gözlük-
le Esenyurt’a bakılması 

gerektiğinin altını çizen 
Toprak, “Kanal İstanbul 
Küçükçekmece'den geçerse, 
Esenyurt hangi konuma 
gelecek, bu nedenle böyle bir 
metropolün cazibe merkezi 
potansiyeli yüksek bir yer 
nasıl bir dokunuş gerektiri-
yor? Bir Avrupalı uzman ya 
da Amerikalı uzman nasıl 
bakacaksa, bizim de öyle 
bakmamız gerekiyor. Ben de 
bir perspektif oluştuğunu 
düşünüyorum. Esenyurt'un 
kendi içerisinde insan kay-
nağını etkin kullanması, 
hem büyükşehirde hem de 
Ankara'da parlamentoda 
mutlaka temsil kabiliyetini 
çok organize, çok güçlü, 
işbirlikçi olması gerekiyor” 
ifadelerini kullandı. 

Toprak: Esenyurt’ta merkezle 
eşgüdüme ihtiyaç var

•Nüfusu bir milyonu aşkın 
olmalı
•Çok milletli, çok kültürlü, çok 
etnik ve dini kökenli, kozmopolit

•Gökdelenleri çok, nüfus yoğun-
luğu yüksek, çevre yolları olan, 
otobana yakın
•İmar-iskan sorunlarını çözmüş
•Gelir düzeyi yüksek, sanayi, 
ticaret ve finansı güçlü
•Yaşam alanları ve ikamet bakı-
mından cazibe merkezi 
•Eğitim, sağlık, kültür, müzik, 
spor ve güzel sanatlar bakımın-
dan gelişmiş 
•Boş zaman aktiviteleri bakı-
mından alternatifi zengin
•Trafik, yol, otopark, ulaşım, 
taşımacılık, haberleşme, enerji 
altyapısı tamamlanmış
•Eliti fazla, STK’ları ekonomi, 
fikir, insan kaynağı bakımından 
güçlü
•Medyası güçlü
•Ulusal ve uluslararası bağlantı-
ları ve network ilişkileri güçlü
•Sokakta kalanlar sorununa 
çözüm geliştirmiş
•Topluluklar (komünite) bakı-
mından sosyal ağların sürdürü-
lebilirliğini geliştirmiş
•Dijital kent konseptine uyar-
lanmış
•Dezavantajlı gruplara ve birey-
lere özgü çözümler geliştirmiş
•İnsan kaynaklarını dijital be-
ceriler ve 21yüzyıl becerileri ile 
sürekli güncelleyen
•Sistem dışından gelenler (iç-dış 
göç) için toplumsal uyum ve 
kentsel entegrasyon programları 
bulunan
•Fırsat eşitliği, iklim değişikliği, çevre ve hayvan hakları konu-
sunda farkındalığı geliştirilen 
politikalar ve önlemlerle benim-
sediğini kanıtlamış

Metropolün
özellikleri 
Esenyurt’un 
durumu

Totkaklı başvuru 
evraklarını Küçük-
çekmece İlçe Başka-
nı Burak Ergin'e tes-
lim ederken diğer 20 
mahallenin muhtarı 
da hazır bulundu. 
İlçe başkanı Burak 
Ergin, Totkaklı'nın 
başvurusu için "Her 
başvuru bize güç 
katar. Fakat Halime 
hanımın başvurusu 
ayrı bir önem taşı-
yor. Hem yıllardır 
Türkiye'nin seçmen 
nüfusu en büyük 
mahallesinde açık 
ara muhtar seçiliyor 
hem de 21 mahalle 
muhtarı olarak baş-

vuruyu yapıyorlar. 
Tek başına pek çok 
siyasi partiden çok 
daha fazla oy alabi-
len muhtarlarımızın 
tamamının da des-
tek sözü vermesini 
oldukça önemsiyo-
rum" dedi.

TOTKAKLI: 
MAHALLE 
HİZMETLERİMİ 
İLÇEMİN TAMAMINA 
YAYACAĞIM

Halime Tot-
kaklı ise "Cumhu-
riyet Halk Partisi 
İstanbul'da daha da 
güçlenmek zorunda. 

Bende sorumluluk 
almak istedim. 
Mahalleme yapmış 
olduğum hizmetimi 
ilçe geneline yay-
manın zamanı geldi 
diye düşünüyorum. 
Benim adaylığım-
dan daha değerli 
olan birbirinden 
farklı fikirlere sahip 
muhtar arkadaşla-
rımın tamamının 
destek vermesi oldu. 
Oldukça gururlan-
dım. Hepsine tek 
tek teşekkür ediyo-
rum" dedi. KENT 
YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Küçükçekmece 
CHP'ye muhtar 
ÇIKARMASI
Türkiye'nin en büyük mahallesi olma özelliğine sahip Kü-
çükçekmece Atakent Mahallesi'nin Muhtarı Halime Totkaklı 
Cumhuriyet Halk Partisi'ne meclis üyeliği için başvuru yaptı. 
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İstanbul’un kritik ilçelerin-
den biri olan Zeytinburnu’nda da 
yerel seçimlerin nefes kesen bir 
yarışa dönmesi bekleniyor. İBB ve 
Zeytinburnu Belediyesi CHP Meclis 
Üyesi Mimar Süleyman Uluocak, 
Zeytinburnu Belediye Başkan Aday 
Adaylığı için CHP Zeytinburnu İlçe 
Başkanı Metin Doğan’a dosyasını 
vererek resmi başvuruda bulundu. 

İLÇE ÖRGÜTÜNÜN
TAM DESTEĞİNİ ALDI

Zeytinburnu ilçe 
Başkanlığı’nda partililerin yoğun 
katılımıyla gerçekleşen adaylık 
açıklamasında ilk olarak Zeytin-
burnu İlçe Başkanı Metin Doğan 
konuştu. Doğan, “Zeytinburnu 
Belediye Başkan Aday Adayımız 
Sayın Mimar Süleyman Uluocak 
5 yıldır Belediye Meclis Üyesi 
görevini başarıyla yürüten, uzun 
yıllardır Zeytinburnu’nda Siyasi 
Önderlik yapan, Mesleki biriki-
mi, deneyimi ve Zeytinburnu’na 
yaptığı hizmetler ile öne çıkan 
Değerli bir partilimizdir. Önümüz-
deki 31 Mart 2024 Yerel Seçimle-
rinde kendisini Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin Zeytinburnu Aday Ada-
yı olarak ağırlıyoruz. Aday Adayı 
olmasından ve Zeytinburnu’na 
kattıklarından dolayı kendisine 
şükran duyuyoruz. Aday adaylığı 
ile CHP’nin daha da büyüdüğünü 
ve zenginleştiğini ifade etmek 
isterim. Süleyman Uluocak kar-
deşimize, yoldaşımıza çıktığı bu 
yolda başarılar diliyorum. Bizlerde 
İlçe Başkanı ve ilçe Örgütü olarak 
yanında olduğumuzu belirtiyor ve 
herkese saygılar sunuyorum” dedi.

ULUOCAK: ZEYTİNBURNU’NDA 
SEÇİMİ KAZANACAĞIMIZA OLAN 
İNANCIMIZ TAM 

Daha sonra söz alan CHP Zey-
tinburnu Aday Adayı Süleyman 
Uluocak ise “Metin Başkanıma 
teşekkür ediyorum. 5 yıl önce 
beni davet etti ve Millet İttifakı 

olarak seçime girdik ancak çok az 
bir farkla kaybettik. Sonrasında 
oluşan İlçe Meclisi’nde muhalefet 
olarak yapıcı bir tutum sergiledik. 
Zeytinburnu ilçemizde imar konu-
sunda gelen tüm dosyalara olumlu 
yaklaştık ve güzel bir ilçe yönetimi 
oldu.

Seçim teşkilat ile kazanılır. İlçe 
Başkanı, Kadın Kolları Başkanı 
ve Gençlik Kolları Başkanı’mıza 
desteklerinden dolayı teşekkür 
ediyorum. Başka arkadaşlarımız 
da Aday Adayı olacaktır. Kim Be-
lediye Başkan Adayı olarak çıkarsa 
arkasında duracağız destekleyece-
ğiz. Yerel Seçimlerde Adayımız ve 
Meclis listesi ile Zeytinburnu ilçe-
sinde seçimi kazanacağımıza olan 
inancımız tam” diye konuştu.

“ZEYTİNBURNU’NDA ÖNCELİK 
KENTSEL DÖNÜŞÜM”

Zeytinburnu’nda en önemli 
konu kentsel dönüşüm. Ada-parsel 
bazlı kentsel dönüşüm yapacağız. 
İlçemizin yaklaşık 300 bin nüfu-
su var. Çok dar yollarımız var ve 
yeşil alan yok. Ada bazlı kentsel 
dönüşüm planları yapacağız ve 
bu şekilde otoparkı, yeşil alanı 
ve sosyal donatı alanı olan inşa-
at yapılmasını teşvik edeceğiz. 
Zeytinburnu ulaşım açısından da 
güzel bir yerde ancak sosyal alan 
yok. Zeytinburnu’nun deprem ve 
kentsel dönüşüm sorunlarını hep 
birlikte çözeceğiz ve ilçemizin ka-
derini hep birlikte değiştireceğiz. 
CHP İlçe Başkanlığı, Kadın Kolları 
ve Gençlik Kolları’mızın desteğiyle 
güzel bir secim kampanyası yaptı-
ğımızda inşallah 2024 seçimlerini 
kazanıp CHP Bayrağını Belediye-
mizde göreceğiz. 

Törene katılan MHP, Doğru 
Yol Partisi ve Ak Parti’nin Eski 
Zeytinburnu ilçe başkanlarının 
da desteğini alan Uluocak destek 
veren herkese teşekkürlerini iletti. 

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

İBB ve Zeytinburnu Belediyesi CHP Meclis Üyesi Mimar Süleyman Uluocak belediye başkan aday adaylığını ilan etti;

‘ZEYTİNBURNU’NA 
BİR MİMAR GEREK’

31 
Mart 2024’te yapılacak yerel seçimlere az bir süre kala partilerin il, ilçe aday ve aday adayları açıklanıyor.

SÜLEYMAN
ULUOCAK KİMDİR?

1965 yıIında Ordu’nun 

Mesudiye ilçesinde doğ-

du. 1969 yılından beri 

Zeytinburnu’nda ikamet 

etmektedir. Yıldız Teknik 

Üniversitesi Mimarlık 

Fakültesi’nden mezundur. 

Evli ve 2 çocuk babasıdır. 

1988 yılından beri Zeytin-

burnu ilçesinde Uluocak 

Mimarlık ofisi bulunmak-

tadır. Zeytinburnu Genç İş 

adamları Dernek Başkanlı-

ğı ve Ordu – Mesudiye Der-

nek Başkanlığı yapmıştır. 

Siyasete Doğru Yol Partisi 

Gençlik Kolları Başkanı 

başlamıştır. 

Beylikdüzü Belediye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, Yakuplu Mahallesi 
sakinleri ile kahvaltıda bir araya gel-
di. Beylikdüzü Fatih Sultan Mehmet 
Kültür ve Sanat Merkezi’nde düzenle-
nen kahvaltıya yüzlerce mahalle saki-
ni ile meclis üyeleri, başkan yardımcı-
ları ile birim müdürleri katıldı. 

ÇALIK: ÇOCUKLARIMIZIN 
BU KENTTE KAHKAHALARI 
ÇOĞALSIN HİZMET ÜRETTİK

Yakuplu Mahallesi’nde Beylikdüzü 
Fatih Sultan Mehmet Kültür ve Sanat 
Merkezi ve Yakuplu Kent Ormanı gibi 
vizyon projeleri hayata geçirdikleri-
ni ifade eden Başkan Çalık, “4,5 yıl 
boyunca geleceği inşa etmek için hep 
birlikte çalıştık. Çocuklarımızın bu 
kentte kahkahaları çoğalsın, mutlu-
lukları artsın diye hizmet ürettik. Bu 
kentte yaşayan her bir can bizim için 
çok değerli. Huzurlu bir Beylikdüzü 
için çıktığımız bu yolda ilçemizi emin 
adımlarla İstanbul’un en güzel ilçesi 
haline getirmek için var gücümüzle 
çalıştık ve çalışmaya da 
devam edeceğiz” diye 
konuştu. 

“ÇOCUKLARIMIZA 
UZAY DENEYİMİNİ DE 
YAŞATACAĞIM”

Beylikdüzü’nde 
yaşayan komşularının 
ekonomik gelişimlerine 
destek olan projeler üret-
meye devam edeceklerini 
söyleyen Başkan Çalık, 
“İhtiyaç sahibi vatan-
daşlarımızın yanında 
olurken ekonomik zorluk-
lar karşısında mücadele 

eden vatandaşlarımız için toplumsal 
projeler ürettik. Kadının güçlenmesi 
için fırsat eşitliği prensibiyle projeler 
ürettik. Gençlerin projelerini onların 
gözünden gördük. Biz Beylikdüzü’nün 
geleceğini de tasarlıyoruz, tasarlama-
ya da devam edeceğiz. Çocuklarımız 
için kreşler yapıyoruz, yaz spor okul-
ları, kültür ve sanat kurslarımız var ve 
bunları da ücretsiz olarak sunuyoruz. 
Bununla da yetinmiyoruz. Kısa sürede 
açılışını yapacağımız Aziz Sancar 
Bilim ve Sanat Merkezi’nin içinde göz-
lem evimiz olacak. Bu kentin çocukla-
rına uzay deneyimini de yaşatacağım. 
Bir toplumda eğer çocuğu, kadını 
ve genci mutlu edebilirseniz toplum 
mutlu olur. Kadını, genci ve çocuk-
ları önceleyen projelere imza atmaya 
devam edeceğiz. Bu kente bu anlayış-
la hizmet etmeye devam edeceğim” 
ifadelerini kullandı. 

“KARARI SİZ VERECEKSİNİZ”
Beslenme Saati, Afet ve Acil Du-

rum İstasyonu ve Yaşam Konteynırı 
gibi tüm Türkiye’ye ilham olan pro-

jeler hayata geçirdiklerini ifade eden 
Başkan Çalık, “Beni bu hizmetleri 
yapayım diye seçtiniz. Önümüzdeki 
4 ay sonra tekrar sandık sizin önünü-
ze gelecek. Kararı siz verecekseniz. 
Ben tercihinize saygı duyarım. Bu iş 
liyakat işidir, siyaset işi değil. Benim 
derdim siyaset değil. Benim derdim 
geçim. Ben istiyorum ki bu kentte 
yaşayan insanların hayatını kolaylaş-
tırayım” dedi. 

“BEYLİKDÜZÜ 
AKLIYLA HİZMET ÜRETTİK”

Yakuplu’da hayata geçirdikle-
ri projelere değinen Başkan Çalık, 
“İçeresinde bulunduğumuz alanı 
anlatmaya gerek yok. Bu merkezimiz; 
kütüphanemizle, spor alanlarıyla 
çocuk kütüphanesiyle, sinemasıyla, 
pazar alanıyla her ihtiyacınızı karşıla-
yacak. Altındaki pazar sayesinde artık 
yağmurda ıslanmak yok. Çocuklarını-
zı mutlaka merkezimizde yaptığımız 
etkinliklere getirin. Ayrıca, Yakuplu  
Kent Ormanı’nı da İBB iş birliğiy-
le hayata geçirdik. 3 köy 3 meydan 

projesinin Yakuplu ayağını bu 
kentin kullanımına hazır hale 
getirdik. Yakuplu’ya 12 park, 
4 yeni spor alanı kazandırdık. 
13 parkımızın da bakım ona-
rım ve revizyonlarını yaparken 
25 km yağmur ve atık suyu 
kanalını hizmete aldık. 4 
tane okulun ve 3 camimizin 
bütün ihtiyaçlarını karşıladık. 
Beylikdüzü’nün birçok ala-
nında hizmet etmeye devam 
edeceğiz. Bunları yaparken 
de şevkle aşkla bu hizmetleri 
yapmaya devam ediyoruz” şek-
linde konuştu. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Beylikdüzü’nde kahvaltılı buluşma
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, Yakuplu Mahallesi sakinleri ile bir araya geldi. 

Maltepe Belediyesi 
Prof.Dr.Türkan Saylan 
Kültür Merkezi’nde 
Maltepeli vatandaşları 
2023 yılının son ayında 
farklı sanat etkinlikleri 
ile konuk etmeye hazır-
lanıyor. 

Etkinlikler Maltepe 
Belediyesi Kültür ve Sos-
yal İşler Müdürlüğü’nce 
ücretsiz düzenlenecek. 
Âşıklık geleneğinin 
en önemli temsilcile-
rinden Âşık Veysel, 
Cumhurbaşkanlığı 
Genelgesi’yle ve UNES-
CO tarafından vefatı-
nın 50. yıl dönümü nedeniyle ilan edilen 
Âşık Veysel Yılı etkinlikleri kapsamında 
bir dizi etkinlikle anılacak.  

Ressam Haydar Özay’ın,  büyük us-
tayı eserlerinden yola çıkarak resmettiği 
“Âşık Veysel Maltepe’de” isimli sergisi 
açılacak. Prof. Dr. Cenk Güray ve Öğr. Gör. 
İhsan Öztürk’ün, Âşık Veysel’i  türküle-
riyle yad edeceği “Dostların Seni Unutma-
dı” konseri, Maltepeli yerel âşıkların da 
katılımıyla gerçekleşecek. Çağdaş Yaşamı 
Destekleme Derneği’nin unutulmaz 
Genel Başkanı Prof. Dr. Türkan Saylan 
vefatının 14. yıl dönümünde, isminin ya-
şatıldığı kültür merkezinde düzenlenecek 
programla anılacak. Programda Türkan 
Saylan’ın hayatını anlatan “Türkan: Bir 
Bilim Kadınının Öyküsü” isimli belgese-
lin gösterimi yapılacak ve Devlet Devrim 
Öztaş piyano resitaliyle sahne alacak. 

ÖMER HAYYAM
GECESİ’YLE SAHNE ALACAK

İranlı sanatçılardan oluşan Mehra-
yien müzik grubu, otantik İran sazları 
eşliğinde ünlü İranlı şair ve filozof Ömer 
Hayyam’ın anılacağı Ömer Hayyam 
Gecesi’yle sahne alacak. “Retrobüs” 
isimli konserde Türk müziğinin ve sine-
masının efsane karakterlerinin hafızalara 
kazınan şarkıları söylenecek. İstanbul 
Devlet Konservatuvarı “Beyaz Geceler” 
isimli konserinde Rus edebiyatının önem-
li şairlerinin şiirleri üzerine bestelenmiş 
romansları seslendirecek. 

FAİRFLY İSİMLİ KARA 
KOMEDİ 
SAHNELENECEK

Galata Perform, 
İspanya’nın ödül-
lü oyun yazarı Joan 
Yago’nun kaleme aldığı 
“Fairfly” adlı kara ko-
medi oyunuyla izleyici 
karşısına çıkacak. 

İLK KADIN NEYZENDEN 
KONSER 

Mevlânâ Celâleddin 
Rumî, 750. vuslat yıl 
dönümünde, Türkiye’nin 
ilk kadın neyzeni Burcu 
Karadağ’ın sahne alacağı 

konserle anılacak. Konserde Karadağ’a 
semâ gösterisi ve Demirhan Sönmez’in 
okuyacağı Mevlânâ şiirleri eşlik edecek. 

MADEN OCAĞINDAKİ İŞÇİLERİN YAŞAMI
Zonguldaklı fotoğraf sanatçısı Alaattin 

Kara’nın, maden ocağındaki işçilerin 
yaşamını gözler önüne seren “Kömür 
Karasında Başlayan Emek” isimli fotoğraf 
sergisi açılacak. İstanbul Anadolu Yakası 
Fotoğraf Sanatı Derneği (ANAFOD), 10’ncu 
yılını “Yüzde On” isimli resim sergisiyle 
kutlayacak. Türkiye Cumhuriyeti’nin 
100. yılında “100.Yılında Cumhuriyet 
Sanatçıları” nın karma sergisi, Rekreasyon 
Derneği’nin “Cumhuriyet Kadın Devri-
midir” isimli sergisi, Sevgi Ülünçer’in 
“Sevginin Solmayan Yaprakları” isimli el 
sanatları sergisi sanatseverler ile bulu-
şacak.  Elif Saltık’ın “70’inden Sonra” 
isimli resim sergisi ve “Su” isimli fotoğraf 
sergisinin açılışı yapılacak. 

ÇOCUKLAR İÇİN 10 TİYATRO OYUNU
Tiyatro Ka “Küçük Prens”, Sahnebaz 

Çocuk Tiyatrosu “Temiz Bir Dünya”, Mavi 
Kumpanya “Bay Nany”, “Palyaço Paly”, 
“Utangaç Maymun Lâlâ”, Köstekli 34 
“Düşler Diyarında Matematik” , Deniz 
Sanat Akademisi “Küçük Prens ve Arka-
daşları”, Çizgi Kukla Tiyatro “Yaramaz 
Kediler”, Mesele Kumpanya “Hansel ve 
Gretel Doğa Dostları” , Ekip Kafile “Sevgi 
ve Her Şey” isimli oyunlarıyla minik 
tiyatroseverlerin karşısına çıkacak. 

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Maltepe yılı Aşık 
Veysel’le bitiriyor
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Bakırköy Kent Konseyi 
Başkanı Halim Kızılırmak 
Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Belediye Başkan Aday 
Adayı olarak başvuruda bu-
lundu. Kent Konseyi üyeleri 
İş insanları STK temsilcileri 
ve farklı partilerden üyeler 
ile birlikte CHP Bakırköy İlçe 
Başkanlığı’na gelen Kızı-
lırmak dosyasını Bakırköy 
İlçe Başkanı Gizem Başaran 
Arslan’a teslim etti. İlçe 
Başkanı Başaran Arslan, 
Kızılırmak’ı çocukluğundan 
beri tanıdığını ifade etti. 
Kızılırmak ise sözlerine  

Gerekirse Partimizin Aday 
Adayları ile bir araya gelerek 
ortak yol arayacağını ve çe-
kişme yerine el ele olunarak 
yola yürünmesi için çaba sarf 
edeceğinin altını çizdi. 

ARSLAN: HALİM ABİNİN 
BİRLEŞTİRİCİ BAKIŞ AÇISI 
MUTLU ETTİ

İlçe Başkanı Gizem Başa-
ran Arslan aday adayı Halim 
Kızılırmak için , “ Partimizin 
genel merkezine ve İstanbul 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Adayımıza ilçemizde Ba-
kırköylü aday istediğimizi 
ifade eden bilgilendirmelerde 
bulunacağız. Bakırköylü aday 
adaylarımızı ilerleyen günler-
de bir araya getirerek kiminle 
daha başarılı olacağımız 
konusunda aralarında değer-
lendirmede bulunmalarını 
talep edeceğiz” Halim abinin 
bu mütevazî birleştirici bakış 
açısı beni çok mutlu etti 
hepinizin önünde kendisine 
teşekkür ediyorum dedi. 

TABAN BAKIRKÖYLÜ 
ADAY İSTİYOR

Kızılırmak’ın adaylık 
başvurusu esnasında ilçe baş-
kanlığında bulunan partililer 
de artık Bakırköy dışından 
gelen belediye başkanlarını 
istemediklerini ifade eden ko-
nuşmalar yaptılar. Bakırköy 
Belediye Başkan Aday Adayı 
Halim Kızılırmak dosyasını 
teslim ettikten sonra İlçe Baş-
kanı Gizem Başaran Arslan’ın 
Bakırköylülük vurgusuna da 

atıfta bulunun bir konuşma 
yaptı. Kızılırmak yaklaşık 
100 yıllık bir aile olarak 
atadan Bakırköylü olduğunu 
ifade etti. 

“BAKIRKÖYLÜLÜK RUHUNU 
GERİ GETİRDİK”

Kızılırmak toplantı 
sonrasında Kent Yaşam’a 
açıklamalarda bulundu :   “ 
Ben Bakırköy’de doğup büyü-
düm. Annem 1927 Bakırköy 
doğumlu, halam ise 1925 
Bakırköy doğumlu yani 100 
yıllık köklü bir ailenin bireyi 
ve Çanakkale’de Atatürk’le 
beraber savaşmış bir de-
denin torunuyum.” Dedi. 
Başkan adayı Kızılırmak, 
Bakırköy’deki çocukluk ve 
gençlik yıllarından, komşu-
luklardan, herkesin birbirini 
tanıdığı dönemlerden kesitler 
sundu. Kızılırmak “ Dededen 
100 yıllık Bakırköylüyüm.  
Çocukluğum, gençliğim, 
spor hayatım meslek yaşan-
tım, olgunluğum Bakırköy. 
Ben Bakırköy’e 100 yıllık aile 
birikimimle hizmet etmeye 
talibim. Bu birikimi son dört 
yılda Kent Konseyi’nde eyle-
me geçirdik. Herkesin birbiri-
ni tanıdığı, bir derdi oldu-
ğunda koştuğu, hiçbir ayrım 
gözetmediği bir Kent Konseyi 
inşaa ettik. Bakırköylülük 
ruhunu geri getirdik. Bugün 
salondaki arkadaşlarımızın 
Bakırköylü aday vurgusunun 
yegane nedeni kent konseyi-
nin oluşturduğu bu ruhtur. 
Her siyasi partinin, her sivil 
toplum kuruluşunun, her 
inanç kitlesinin ve kamu 
kuruluşlarının farklılıkları 
ancak zenginlik kabul eden 
bir bakış açısıyla bir Bakır-
köy Ailesi olduğu yer Kent 
Konseyi’dir. İşte o Kent Kon-
seyi kendi birlikteliği içinde 
Bakırköy’e hizmet eden 
temsilcileriyle Bakırköy’ü 
hizmet etmek ve Bakırköyü 
yönetmek istiyor. 

“KENT KONSEYİNDE 
BAKIRKÖYLÜLÜK KAVRAMINI 
KORUMAYA BAŞLADIK”

İnsanlar Bakırköy’e 

sahilde gezmeye, kafele-
re, dershanelere, alışveriş 
merkezlerine geliyorlar. 
Bakırköy’de vakit geçiren 
ciddi bir nüfus var. Bakırköy 
bu manada İstanbul’a hiz-
met ederken kendi değerle-
rini de korumalı. Bakırköy 
bazı değerlerini kaybediyor-
du. Biz tamda bu süreçte 
2019’da Kent Konsey’inde 
gerçekleştirdiğimiz hamle 
ile Bakırköylülük kavramını 
korumaya başladık. Fakat 
Bakırköy’de halen fiziki ola-
rak ihtiyaçlar var. Bakırköy 
gençliğinin gençlik merkezi 
olmalı. Emeklilerin zaman-
larını kaliteli geçirebilecek-
leri, tecrübelerini aktarabi-
lecekleri, üretkenliklerini 
devam ettirip değer katabile-
cekleri farklı mekanlarının 
olması gerekiyor. Çocuklar 
için kültür, sanat, eğitim ve 
müzik gibi alanlarda yuva-
ların kurulması gerekiyor. 
Belediye başkanları sürekli 
çocuk yuvaları açtıklarını ve 
kreşler yaptıklarını söy-
lüyorlar. Ancak hiçbiri bir 
çocuğun kültür ve sanatını 
geliştirecek, el sanatlarını 
öğretecek bir yuva ya da mü-
zik yuvası açmıyor. Bakırköy 
bir kültür kentidir. Bizim 
dönemimizde Bakırköylü 
doğan çocuklar o kreşlerden 
itibaren  kültür eğitimlerini 
alacaklar. İmar açısından 
bakıldığında yaşlı nüfusun 
korkularının giderileceği-
ni, sokak ve parklarının 
yeniden imar edilmek üzere 
projelendirileceğini, Bele-
diyede Kalkınma alanında 
ileriye gidebilmek için Proje 
müdürlüğü kurulmasının 
şart olduğunu, Sefaköy 
kavşağının yapılmasında 
gösterdiği çabayı Bakırköy-
de İBB Başkanımız Ekrem 
İmamoğlu ile daha verimli 
bir şekilde gerçekleştirece-
ğini ve tüm İlçede ki siyasi 
faktörlerin kendisinde topla-
nacağını rahatlıkla ifade 
edebikirim dedi

 TAYFUN ERCAN / KENT 
YAŞAM GAZETESİ

Kızılırmak: “100 yıllık Bakırköylüyüm, 
hizmet etmek istiyorum”

Bakırköy Belediye 
Başkan Aday Adayı 
olarak CHP’ye dosya 
teslim eden Bakırköy 
Kent Konseyi Başka-
nı Halim Kızılırmak, “ 
Çocukluğum, gençliğim, 
olgunluğum Bakırköy. 
Ben Bakırköy’e 100 yıllık 
aile birikimimle hizmet 
etmeye talibim” dedi. 

“GÜNÜMÜZDE BAKIRKÖY’ÜN 
STATÜSÜ DÜŞMÜŞ DURUMDA”

Bakırköy toplumu birleştiren 
milli ve manevi bayramlarını 
coşku ile kutlamalı. O günlerde 
birbirine sarılmalı. Artık Ba-
kırköy Meydanı'nda belirli bir 
sayıdaki insanlarla bayramlar 
kutlanmamalı, herkesin bu et-
kinliklere katılması sağlanmalı. 
Bunları cazip hale getirmek için 
ne yapılması gerektiğini araştır-
malıyız. Eleştirmenin yanı sıra 
alternatif projeler sunmalıyız. 
Bakırköy'ün eski esnaflarından, 
kamu sektöründe görev almış 
bireylerinden katkı alınmalı.  
Vatandaşlarımızın hangi par-
tili olursa olsun fikirlerini dile 
getirmeleri gerekiyor. Bakırköy, 
geçmişte bir şehir gibi görünü-
yordu ama şimdi günümüzde 
statüsü düşmüş durumda. Bunun 

nedeni sınıf düşüklüğü. Sınıfımı-
zı yükseltmeliyiz ve Bakırköy için 
güzel gelişmeler olsun.” 

84 YAŞINDAKİ ÖĞRETMENİNDEN 
DESTEK

Halim Kızılırmak’a sürpriz bir 
destekte geldi. Bakırköy Ticaret 
Lisesi’nden öğretmeni olan 84 
yaşındaki Tamay Erdoğan, “ 
Benim sınıf arkadaşım” dediği 
Halim Kızılırmak’ı anlattı. Öğ-
rencisinin hayat serüvenindeki 
başarılarından, kültürel biriki-
minden yapacağım dedimi yapar 
koparır ve çok iyi bir birleştirici 
ortak çalışma özelliği olduğundan 
bahsetti. Bakırköy’deki kamu 
hizmetlerini de eleştiren duayen 
eğitimci Bakırköylü çocukların 
bilim, kültür, sanat ve spor gibi 
alanlarda kamu hizmeti almaya 
haklarının olduğunu vurguladı.

Uzun yıllardır Cumhuriyet 
Halk Partisi saflarında siyaset 
yapan Mustafa Akın Özerdem, 
Cumhuriyet Halk Partisi Şişli Be-
lediye Başkan Aday Adayı olarak 
başvurusunu CHP Şişli İlçe Baş-
kanı Av. Tamer Özcanlı’ya teslim 
etti. Kendisini destekleyen Şiş-
lililerle ilçe başkanlık binasında 
bir araya gelen Özerdem, Şişli’de 
kamu kaynaklarını en iyi şekilde 
hizmete dönüştürecek toplumcu 
belediyecilik anlayışını hayata 
geçireceklerini söyledi.

Cumhuriyet Halk Partisi ça-
tısı altında uzun yıllardır siyaset 
yapan Mustafa Akın Özerdem 
Şişli Belediye Başkan Aday Adayı 
olarak başvurusunu gerçekleş-
tirdi. CHP Şişli İlçe Başkanı Av. 
Tamer Özcanlı’ya dosyasını tes-
lim eden Özerdem, daha sonra 
kendisini destekleyen Şişlililerle 
biraraya gelerek, adaylık açıkla-
masını gerçekleştirdi. 

‘HALKIN YARARINA SOSYAL 
VE EKONOMİK HAYATI 
GERÇEKLEŞTİRECEĞİZ’

Konuşmasında, belediyenin 
hizmet üreten bir kamu kuruluşu 
olarak toplumcu yönetim anlayı-
şına sonuna kadar bağlı kalması 
gerektiğini dile getiren Özerdem, 
‘Belediyelerin dört önemli ayağı 
vardır, ‘Kamu, hukuk, siyaset, 
ve ekonomi’.  Almış olduğum 
eğitim, 35 yıla varan iş hayatı 
tecrübem, bilgi ve birikimimle 
bu konuların tamamına haki-
mim. Diyeceksiniz ki bir belediye 
başkanı bunların hepsini bilmek 

zorunda mı? Hayır esas olarak bu 
konulara hakim çok iyi bir ekibi 
olmalıdır. Belediyecilik bir ekip 
işidir. Ben bu ekibi kuracak, ve 
onları da denetleyebilecek bir 
bilgi ve birikime sahibim. Top-
lumcu belediyecilik yapacağımı 
ifade ediyorum, ama bunu sözün 
gelişi söylemiyorum. Toplumcu 
belediyecilik, yardım-sadaka 
kültürünün ötesinde orada 
yaşayan halk yararına, bir sosyal 
ve ekonomik hayatı gerçekleş-
tirmektir. Başta yoksullar olmak 
üzere, yaşlılar, engelliler, LGBTİ 
gibi dezavantajlı gruplarla yine 
toplumda kendine yer bulmak-
ta güçlük çeken kadın, genç ve 
çocuklar için politikaları hayata 
geçirmektir. Üretici kooperatifi, 
tüketici kooperatifi, tanzim satış 
mağazaları, sokak ekonomisinin 

düzenlenmesi suretiyle hem 
bölgenin ekonomisi canlandırıl-
malı, hem halkın temiz, sağlıklı, 
ucuz mal ve hizmetlere erişimi 
sağlanmalıdır’ diye konuştu. 

 ‘ŞİŞLİ MALLARININ ŞİŞLİ 
HALKINA DÖNMESİ ÇOK ÖNEMLİ’

Yeterince yatırım yapılma-
masının sebebi belediyenin 
kaynaklarının kısıtlılığı ise, 
alternatif gelir kaynakları üs-
tünde çalışmak gerekir. Bizim 
konusunda uzman arkadaşları-
mızla geliştirdiğimiz bazı fikirler 
var. Bunlar proje haline gelecek. 
Şişli’nin mallarının Şişli halkına 
dönmesi çok önemlidir.  Bu 
yolla hem önemli kira gelirleri-
ne sahip olurken, bir taraftan 
varlık şirketleri vasıtasıyla kira 
sertifikaları çıkarılabilir. Borsada 
alınıp satılan bu sertifikaların 
kazancı faizsiz kazanç sayıldığı 
için, o kesime de hitap edebilir. 
Yurtdışında, körfez ülkelerinde 
pazarlanabilir. Burada sahibi 
olduğunuz mal olduğu gibi 
duruyor sadece gelirini sertifika 
halinde satıyorsunuz. 

‘ŞİŞLİ’NİN EN ÖNEMLİ SORUNU 
KENTSEL DÖNÜŞÜM’

Hükümet hemen yerel 
seçim sonrası büyük bir kentsel 
dönüşüm hamlesine hazırlanı-
yor. Bunu alt yapısı hazırlanıyor. 
Yasası da çıktı. 7471 sayılı yasa, 
6306 sayılı eski afet riski altında-
ki bölgelerdeki kentsel dönüşüm 
yasası ile 375 sayılı KHK’yi değiş-
tiren, 2275 sayılı İdari yargılama 
usulü hakkındaki yasada önemli 

değişikler yapan bir yasa. Kısaca 
söylemem gerekirse, keşif, tespit, 
itiraz, savunma, cevap gibi hu-
kuki aşamaları kısaltan, kamu 
otoritesinin elini çok güçlendiren 
bir düzenleme. Kentsel dönüşüm 
için rezerv alan tespit edilme-
sini tamamen Cumhurbaşkanı 
üstünden idareye veriyor. Yeni 
yerleşim alanı ifadesini yasa-
dan çıkarıyor. Bu yolla eskiden 
beri yerleşim alanı olan bizim 
Okmeydanı, Kuştepe gibi böl-
gelerin de, özel mülkiyete konu 
yerlerinde rezerv alanı olarak 
ilan edilebileceğini söylüyor. Bu 
konuda kolluk güçlerinin keşif ve 
tahliye için kullanılabileceğini 
söylüyor. Bütün bunları yapa-
cak Bakanlığa bağlı Dönüşüm 
Başkanlığı’nı olağanüstü yetki-
lerle donatıyor. Başka detaylar 
var, ancak vaktinizi daha fazla 
almayayım. Sonuçta Şişli gibi 
İstanbul’un merkezi, hala emlak 
değeri en yüksek, ama Mahmut 
Şevket Paşa, Kuştepe, İzzetpa-
şa, Gülbahar gibi dönüşümün 

zorunlu olduğu, Merkez Mahal-
lesi, Harbiye, Meşrutiyet, İnönü, 
Bozkurt, Teşvikiye gibi deprem 
riski taşıyan eskimiş bina stoğu 
olan mahallelerimizi, Şişli’nin 
tamamını doğrudan etkileyecek 
bir yasa bu. Bu konuda çok dik-
katli ve dirençli olmalıyız. İBB ile 
birlikte tavır ve projeler geliştir-
meliyiz. 

‘ŞİŞLİ’Yİ SEVGİYLE, SAYGIYLA 
YÖNETMEYE ADAYIM’ 

Sonuç olarak Şişli’nin beledi-
ye başkanı nasıl biri olsun biliyor 
musunuz? Bilgisi, birikimi olsun 

tabii ki, ama her şeyden önce 
iyi bir insan olsun. Vicdanlı, 
merhametli olsun. Halkçı olsun. 
Attığı her adımda toplumsal 
yararı, tüm kişisel çıkarlardan 
üstün tutsun. Halkçı, toplumcu 
belediyecilik yapsın. Bir sosyal 
demokrat belediyenin sosyal 
demokrat belediye başkanı, 
kanunen kamu iş vereni sıfatıyla 
taraftır ama belediyede çalışan 
işçi ve memurların patronu 
değildir. Patron gibi davranma-
sın. Örgütten biri olması çok iyi 
olur. Şişli’yi tanısın, sorunlarını 
bilsin; çözümler geliştirme kapa-
sitesi olsun. Örgütteki herkesle 
iyi ilişkiler geliştirmiş olan, ör-
gütçü birisi olsun. Şişli örgütüne 
yine patronluk değil, ağabeylik 
yapacak, bu örgütteki insanları, 
sevecek, sayacak, parti emekçile-
ri koruyup kollayacak biri olsun. 
Şişli’ye bütün bunların yanı sıra 
bir sonraki dönem yeniden aday 
olma kaygısı olmayan bir beledi-
ye başkanı lazım. O belediye baş-
kanı olmaya adayım, desteğinizi 
istiyorum.
 FİDAN UĞUR-KENT YAŞAM

ŞİŞLİ’Yİ TOPLUMCU ANLAYIŞLA 
YÖNETMEYE HAZIRIM

Mustafa Akın Özerdem; 

Mustafa Akın Özerdem 
CHP Şişli Belediye Başkan 

A.Adayı

CHP Şişli İlçe Başkanı Av. 
Tamer Özcanlı
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Türkiye’de ağırlıklı olarak 
Ağrı, Ardahan, Iğdır, Kars, Van, 
Muş, Erzurum, Bitlis ve Diyar-
bakır yerleşik olan Celali Ailesi 
geçtiğimiz aylarda Celali Eğitim 
Kültür ve Dayanışma Vakfı adıyla 
bir vakıf kurdu. 

Türkiye’nin yanı sıra Kaza-
kistan başta olmak üzere Türki 
Cumhuriyetlerde de mensupları 
bulunan Celali Ailesi’nin nüfusu-
nun 9-12 milyon olduğu tahmin 
ediliyor.  Böylesine güçlü bir nü-
fusa sahip olan ailenin yeni kuru-
lan vakfının başkanlığını ise iş in-
sanı Cafer Kılıç yürütüyor. Başkan 
Kılıç, Celali Ailesi’ni; Türkiye’de 
din, dil, ırk ayrımı yapmadan 
kardeşçe ülkenin birlik bütün-
lüğünü korumayı gaye edinen 
bir aile profili olarak tanımlıyor.  
Başkan Cafer Kılıç; İzmir, Ankara, 
Bursa ve İstanbul gibi büyükşehir-
lerde yaşamlarını sürdüren aile 
fertlerinin olduğunu hatırlatarak 
yerel seçimlere yönelik söyleyecek 
sözleri olduğunu belirtti.

“TOPLUM YANLIŞTAN 
SIYRILMALI, MİKRO ANLAYIŞTAN 
KURTULMALI”

Vakıf Başkanı Cafer Kılıç, 
“Türkiye Mart ayında kentleri 
5 yıl boyunca yönetecek yeni 
kadroları seçecek. Bu seçime 10 
ilimizde yaşanan büyük deprem 

felaketinin gölgesinde, büyük-
şehirlerde de yaşanmasının an 
meselesi olduğunun bilinciyle 
gidiyoruz. Kentleri yönetmeye 
talip olan siyasi partilerin her 
şeyden önce gündemi kentlerin 
dönüştürülerek dirençli hale 
getirilmesi olmalıdır. Partiler bu 
husustaki çalışmalara öncelik 
vermelidir. Adaylar, halkın karşı-
sına kentlerin güçlendirilmesine 
yönelik projelerini yarıştırılarak 
çıkmalıdırlar. Toplumu öyle bir 
noktaya getirdiler ki kentlerin 
5 yıl sonraki soysal, kültürel ve 
fiziksel durumlarını hayal ederek 
oy kullanmıyoruz. ‘Hangi aday 
hemşerimizmiş?’, ‘Etnik kökeni 
mezhebi neymiş?’ diye bakıyoruz. 
Yetmiyor Anadolu’nun aynı ilin-
den geliyorsa köyüne kasabasına 
iniyoruz. Toplum bu yanlıştan 
sıyrılmalı, mikro anlayıştan 
kurtulmalı.

“MAHALLELER DEMOGRAFİK 
FARKLILIKLARIMIZLA 
PLANLANMIŞ YERLER DEĞİL”

İstanbul’da aynı caddelerde 
yürüyoruz. Aynı ulaşım araçlarını 
kullanıyoruz. Şehirde bir tane 
itfaiye müdürlüğü var. İSKİ’nin 
bir ikamesi var mı? Yok. Oturdu-
ğumuz mahalleler demografik 
farklılıklarımızla planlanmış 
yerler değil. Bir belediye başkanı 

Kürt’se örneğin; ‘ben şu mahal-
leye hizmet götürmem orada 
sandıktan MHP birinci parti 
çıktı’ diyebilir mi? Daha somut 
örnek verecek olursam; Esenyurt 
ilçemizde ağırlıklı olarak HDP seç-
meninin desteği ile Kürt kökenli 
bir arkadaşımız CHP’den belediye 
başkanı seçildi. 5 yıldır hizmet 
ediyor. Ona o dönem İyi Partili 
ülkücü de çalıştı, oy verdi. Başkan 

“ben ülkücü birinin kapısının 
önünden çöp almam” diyor mu? 
Silivri Belediye Başkanı MHP’den 
seçildi. Kürtlere belediye hizmeti 
götürmeyi reddettiğini duyan 
bilen var mı? O’nun hizmet ede-
ceğine inanıp oy veren Kürtler yok 
mu?” Artık kutuplaşma siyasetin-
den bıktık. Ben ticaret yapıyo-
rum. Her gün yüzlerce insanla 
oturuyorum kalkıyorum. Sosyal 

hayatımızdaki paydaşlarımız 
arasında HDP’nin görüşlerini des-
tekleyen de var. Zafer Partisi’nin 
görüşlerini destekleyen de var. 
Aynı masalarda yemek yiyorlar, 
birbiri ile ticaret yapıyorlar. Daha-
sı birbiriyle komşuluk yapıyorlar. 
Hastası olanın arabası yoksa, zıt 
düşüncedeki komşusu onun has-
tasını kapıp hastaneye koşuyor.

“ŞEHRİN DOKUSU BOZULDU 
İSTANBUL ARTIK ESTETİK DEĞİL”

O yüzden ben diyorum ki 
şehre duyduğumuz sorumluluk-
larımızla, kente sunabileceğimiz 
katkılarımızla yarışalım. Ben 
işim gereği mekanlar tasarlı-
yorum, zanaat icra ediyorum. 
İstanbulumuz tarihi esteti-
ğinden uzaklaşıyor. İstanbul 
seyredene de içinde yaşana da 
keyif vermiyor. Şehrin dokusu 
bozuldu artık estetik değil. 
İstanbul’u kentsel dönüşümle 
yıkıp yaparken estetik kaygı-
mız olmalı. Şehrin ruhunu geri 
getirmemiz gerekir. Sadece me-
kansal olarak da değil. İstanbul 
hanımefendileri, beyefendileri 
dolaşmalı sokaklarında. Fakat 
bu kutuplaşmayla, ayrışmay-
la olmaz. İnsanların birbirini 
sevmediği bir kentte, este-
tikten, zamanın ruhunu geri 
getirmekten, mutluluktan söz 
etmek mümkün olamaz. Siyaset 

uzlaşmak zorunda kardeşim. 
CHP AKP’yle, MHP HDP’yle, TİP 
Refah’la,  İYİ Parti HÜDAPAR’la, 
Zafer DEVA’yla mücadelesini 
783.562 km²  çapındaki Türkiye 
Cumhuriyeti’nin eşit yurttaşla-
rına daha iyi hizmet vermek için 
yapmak zorundalar. Milyonlar-
ca nüfusu olan, bu saydığım 
partilerin tamamında aileden 
fertleri olan büyük Celali Ailesi 
olarak siyasi partilerden;  barış, 
kardeşlik, sevgi, huzur, hizmet, 
refah ve konfor için toplumun 
gerçek gündemi olan çalışmaları 
ve kucaklayıcı bakış açısını talep 
ediyoruz” diye konuştu. 

Kılıç son olarak vakfın ku-
ruluş amacına vurgu yapmak 
istedi. 

Celali Ailesi olarak vakfımı-
zın amacı eğitim kültür ve daya-
nışmadır. Eğitimdeki önceliği-
mizi,  öncelikle kız çocuklarının 
okutulmasıdır. Çünkü bu doğu 
ve güneydoğuda halen kana-
yan bir yaradır. Bizim kırmızı 
çizgimiz kız çocuklarının oku-
masıdır. Yalnızca aile fertlerine 
destek olan bir anlayışımız yok.   
Türkiye’nin herhangi bir ye-
rinde eğitim yardımına ihtiyaç 
duyan çocuklarımıza biz Celali 
Ailesi olarak yardıma hazırız. 
SÜMEYRA DUĞAN- KENT YAŞAM

CELALİ AİLESİ’NDENCELALİ AİLESİ’NDEN
İSTANBUL SEÇİMLERİ İSTANBUL SEÇİMLERİ 
İÇİN ÇAĞRIİÇİN ÇAĞRI
Celali Eğitim Kültür ve Dayanışma Vakfı Başkanı Cafer 
Kılıç 31 Mart 2024’te yapılacak yerel seçimler önce-
sinde siyasi partilere çağrıda bulundu.  Kılıç “Adaylar, 
halkın karşısına kentlerin güçlendirilmesine yönelik 
projelerini yarıştırılarak çıkmalıdırlar.” dedi. 

Yeşilköy SAPANCALİFE
Bungalov Yaşam Köyü

Halkalı Gar’danHalkalı Gar’dan
hızlı trenle sadece hızlı trenle sadece 
1 Saat 10 dakika1 Saat 10 dakika17 DÖNÜM ALAN ÜZERİNDE 

250m Müstakil 40 Adet Bungalov

Kooperatif Hissesi İle Bölünmüş Arsa Tapulu

10x7 M Taban Oturumu 

7x6 Metre Bungalov (42m Taban-Üst Kat 22m )

Teras 3x6 Metre (18m)Ahşap Kaplama 

Gövde Çelik Profi l İç Kaplama Ahşap

Isı Yalıtımlı 4cm Sandwich Panel 

İç Bölmeler Ahşap Kaplama 

İçerde Jakuzi Ve Ahşap Mutfak 

Yerden Isıtmalı (Doğalgaz Mevcut)

İç Merdiven Ahşap

n Bahçede;

Peyzaj Eksiksiz 

Isıtmalı Sıcak Havuz 3x5 Metre

Ateş Çukuru Banklar

Dış Çevre Tel Örgülü

Alt Yapı Hazır (Pis Su Temiz Su)

Elektrik Su Doğalgaz 

 n Ortak Alanlar;

Site Girişi Güvenlik

24 Saat Kamera Sistemi 

Dış Çevre Kapatılacak

Sokak Aydınlatmaları 

Parke Taş Yollar 

Yemyeşil Peyzaj 

Ortak Kullanım Havuz 

Oturma Alanları Banklar

Yürüyüş Parkuru 

Sosyal Tesisler 

Spor Aletleri

Basket Ve Voleybol Alanları

 n Konum;

Sapanca 3 Km

Arifi ye 1.5 Km

Serdivan 8 Km

Adapazarı 8 Km

Sapanca Gölü 3 Km

Elit World Otel 1 Km

ÖDEME;

Kendi Bünyemiz de Taksit İmkanı

24 Ay 15.000 TL Aylık Kira Garantisi 

FİYAT; 3.000.000 TL 

Her Türlü Takasa Değerinde Açığız 

(Ev-Araba-Tarla Vb.)

TESLİM; 
Teslimler 30 Mart-30 Nisan Arasında 

Bitmiş Olacaktır…

Telefon: 0533 277 54 57

İNSTAGRAM : beren_dizayn_

yesilköy_sapancalife
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Küçükçekmece, Cumhuriye-
tin 100. Yılında Cumhuriyet’e 
yakışır bir kent oldu. 2019’da 
görevi devralan Kemal Çebi baş-
kanlığında faaliyetlerine başla-
yan Küçükçekmece Belediyesi, 
kent genelinde adeta dışarıda 
çocuk bırakmadı.

Sosyal belediyecilik uygula-
malarıyla kentte yaşayanların 
refah düzeylerini artırmak ve 
sosyal adaleti sağlamak hede-
fiyle projelerine her geçen gün 
yenisi ekleyen Küçükçekmece 
Belediyesi, ilçeye 10. Gündüz 
Bakımevi’ni kazandırdı. 

“HER MAHALLEYE BİR KREŞ”
Eğitimde fırsat eşitliği ve 

toplumsal cinsiyet eşitliğini 
sağlamak adına, 'Her Mahalle-
ye Bir Kreş' projesini çok önem-
sediğini belirten Başkan Kemal 
Çebi, 31 Mart 2024 yerel seçim-
lerine kadar, Mehmet Akif ve 
Sultanmurat Mahallelerine de 2 
yeni kreş açmayı planladıkları-
nın müjdesini verdi.  

BİNLERCE ÇOCUK YARARLANDI
Kadın ve Aile Hizmetleri 

Müdürlüğü bünyesinde hayata 
geçirilen Gündüz Çocuk Bakı-

mevlerinin ilki; 2019 yılında 
Tuna Caddesi’nde bulunan 
Halkalı Merkez Mahallesi’nde 
hizmete açılmıştı. İlçede kreş 
sayısını 10’a yükselten Küçük-
çekmece Belediyesi’nin Gündüz 
Çocuk Bakımevlerinden 2019 
yılından bu yana 3906 çocuk 
faydalandı. 

ÇEBİ: SAYISINI ARTIRIYORUZ
Toplumsal cinsiyet eşitliğine 

katkı sunmak ve eğitimde fırsat 
eşitliği sağlamak adına projeyi 
çok önemsediklerini ifade eden 
Belediye Başkanı Kemal Çebi, 
“Küçükçekmece’de belediye 
eliyle kurduğumuz 10. Gündüz 
Bakımevi’ni ilçe sakinlerimizin 
hizmetine sunmanın mut-
luluğunu yaşıyorum. Göreve 
gelmeden önce Küçükçekmeceli 
bir vatandaş olarak, bu kentin 
neye ihtiyacı olduğunu çok iyi 
biliyordum. Buna istinaden, 
“Her Mahalleye Bir Kreş” sözü-
müz vardı. Önümüzdeki birkaç 
ay içerisinde bu sayıyı 12’ye 
çıkartmayı planlıyoruz. Ayrıca 
Fevzi Çakmak Mahallemizden 
sonra Fatih Mahallemize de 
ikinci bir oyunevi kazandıraca-

ğız. Projemizle çocuklarımızın 
eğitim-öğretim hayatına ışık 
tutarak, annelerinin de istihda-
ma katılmalarına fırsat sunmuş 
olacağız” diye konuştu. 

REKOR SAYILARA ULAŞILDI
Küçükçekmece Belediyesi 

tarafından Halkalı, İnönü, 
İstasyon, Fatih, Yenimahalle, 
Kanarya, Atatürk ve Tevfik-
bey-Kartaltepe, Fevziçakmak, 
Yarımburgaz Mahallelerindeki 
Gündüz Çocuk Bakımevlerinde 
57 öğretmen, 38 yardımcı öğret-
men olmak üzere 94 personel, 
Çocuk Gelişimi ve Uzmanı ve  
Çocuk Gelişimi Eğitimi Elema-
nı kadrosuyla görev yapıyor. 
Fevziçakmak Pazaryeri Oyun Evi 
ise 2022 yılında açılmış olup; 
14456 kişiye hizmet veriyor. 
2023 yılında hizmet vermeye 
başlanan etüt sınıfında ise 2132 
kişiye hizmet veriliyor. 

4444360 numaralı te-
lefondan Küçükçekmece 
Belediyesi’ni arayarak, Gündüz 
Çocuk Bakımevleri ve oyu-
nevleri hakkında detaylı bilgi 
edinilebilir. Serkan Horuz/KENT 
YAŞAM

Küçükçekmece, Cumhuriye- mevlerinin ilki; 2019 yılında ğız. Projemizle çocuklarımızın 

Kimsesizlerin kimsesiKimsesizlerin kimsesi
Küçükçekmece BelediyesiKüçükçekmece Belediyesi

Cumhuriyet’ten miras; 

Küçükçekmece Belediyesi, Cumhuriyetin ‘kimsesizlerin kimsesi’ an-
layışıyla projelerine devam ediyor. Kenti gündüz bakımevleri, kreş-
ler ve sosyal belediyeciliğin örneklerinin sergilendiği merkezlerle 
donatan belediye, bu merkezlerin sayısını artırmayı sürdürüyor.

ATATÜRK MAHALLESİ 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

FATİH MAHALLESİ 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

FEVZİÇAKMAK MAHALLESİ 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

HALKALI MERKEZ MAHALLESİ 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

İNÖNÜ MAHALLESİ 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

KANARYA MAHALLESİ 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

YENİ MAHALLE 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

KARTALTEPE - TEVFİKBEY 
GÜNDÜZ ÇOCUK BAKIM EVİ

İSTASYON MAHALLESİ 
GÜNDÜZ BAKIM EVİ


